
 

ZAPISNIK 

 

s 17. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 8. rujna 2023. 

godine, s početkom u 19:00 sati u uredu Općinske načelnice. 

 

NAZOČNI vijećnici: Marinela Kvinta Lešić, Carl Ivelja, Gojko Antica i Rino Barbić 

 

NISU NAZOČNI: Nikol Škratulja  

 

OSTALI NAZOČNI: Anita Jančić Lešić općinska načelnica, Antonia Frlan pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela, Anita Lešić viša referentica za proračun i financije 

 

Potpredsjednik Gojko Antica otvorio je sjednicu i pozdravio nazočne. 

 

Potpredsjednik Gojko Antica utvrdio je da je na sjednici nazočno četiri vijećnika i da Vijeće 

može pravo valjano odlučivati te predložio sljedeći dopunjeni: 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća 

2. Odluka o izboru Povjerenstva za izbor i imenovanje 

3. Odluka o izboru predsjednika Općinskog vijeća 

4. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Lastovo za 2023. godinu  

5. Odluka o izmjenama Odluke o zakupu poslovnoga prostora 

6. Odluka o preuzimanju nekretnina upisanih kao općenarodna imovina u vlasništvu 

Općine Lastovo - zk.ul. 575 

7. Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Lastovo za 2022. godinu 

8. Izvješće o radu Općinske načelnice za razdoblje od 10.6. - 31.12. 2022. godine 

9. Program demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladim 

obiteljima na području Općine Lastovo u 2024. godini  

10. Vijećnička pitanja 

 

 

Potpredsjednik Gojko Antica stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, potpredsjednik Gojko Antica utvrdio je da je jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) usvojen dnevni red. 
 

 

 

 

 

 

 



AD 1. ZAPISNIK SA 16. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Potpredsjednik Gojko Antica otvara raspravu.  

 

Gojko Antica: Ima li netko primjedbu na Zapisnik sa 16. sjednice Općinskog vijeća? 

 

Carl Ivelja: Ja bih nešto rekao. Znači, taj Zapisnik sa 16. sjednice, u biti imate i onaj 

Zapisnik s prethodne sjednice, 15. sjednice, tu je u Zapisniku sastavljeno samo ono što sam 

rekao na 16. sjednici, ali nema ono što je na 15. sjednici. Sada, vi možete tvrditi da to nije 

snimljeno, ali mogli ste me pitati imam li ja snimku, pa bih vam ja dao snimku, pa ste to 

mogli sve staviti u Zapisnik. Nebitno, sada, neću se više žaliti jer trebalo bi da sada ne 

usvojim pa da ne usvojimo niti jednu sjednicu Vijeća, niti jedan Zapisnik sjednice Vijeća. 

Da, ne duljimo više, konstantiram da niste fer, ja imam snimku sjednice kao što ste je i vi 

imali, vi ste brisali ili niste pisali, ja to ne znam, ja nisam preslušavao vašu snimku, ali u 

mojoj snimci ima jedan dio od jedno pola sata koji nije u materijalima. Nema veze, samo da 

se zna ovo što sam danas rekao to će biti zapisano. To je to. 

 

Gojko Antica: Znači, slažeš se? 

 

Antonia Frlan: Samo da odgovorim. Rekla sam vam kada ste imali taj prigovor da ću 

preslušati, ali ako nešto nije ušlo u Zapisnik da najvjerojatnije nije snimljeno, nije snimljeno 

na službenoj snimci i to je to. Komentare koje ste imali, glasovali ste o njima, Vijeće se 

složilo, ušli su vam u Zapisnik.  

 

Carl Ivelja: Tako je. 

 

Antonia Frlan: O Zapisniku se nema što raspravljat, primjedbe ulaze, rečete ako imate 

primjedbu o njoj se glasuje i ide se dalje.  

 

Carl Ivelja: Konstantiram samo da niste unijeli sve što bilo na sjednici.  

 

Antonia Frlan: Unijeli smo sve što je na službenoj snimci. 

 

Carl Ivelja: Dobro, dobro. 

 

Gojko Antica: Carlo, ja nisam sudjelovao u toj sjednici, pa nemam pravo što reći, ali kada 

sam čitao, zanimalo me pa sam pročitao, tamo se u dva navrata spominje nekakva pauza. Ne 

znam, je li dobro govorim, ako je nešto rečeno u pauzi, ako nije snimljeno, ne govorim ja što 

i kako jer nisam bio, ali na dva mjesta piše pauza.  

 

Carl Ivelja: Obično, rečemo da nećemo snimati, a ja nisam znao da se ne snima, ne bi trošio 

toliko riječi. 

 

Gojko Antica: Dobro, ok. 

 

Potpredsjednik Gojko Antica stavlja na glasovanje Zapisnik s 16. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, potpredsjednik Gojko Antica utvrdio je da se Zapisnik s 16. 

sjednice Općinskog vijeća usvaja jednoglasno (sa četiri glasa ,,za“).  

 



Zapisnik s 16. sjednice Općinskog vijeća (u prilogu) 

 

AD 2. ODLUKA O IZBORU POVJERENSTVA ZA IZBOR I IMENOVANJE  

 

Potpredsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Jedinstvenog upravnog 

odjela Općine Lastovo. 

 

Antonia Frlan: U staroj Odluci, u Povjerenstvu bili su izabrani: Marinela Kvinta Lešić, 

predsjednica, Dino Katić, član i Viktor Šantić, član. Znači, Odluku nismo mijenjali od kad je 

Viktoru mandat na mirovanju, sada je potrebno ovu Odluku donijeti prije nego što se izabere 

predsjednik s obzirom da ovo Povjerenstvo može predlagati predsjednika. Tako da, ako 

imate prijedloge… 

 

Anita Jančić Lešić: Evo, to bi vijećnici trebali, uvijek vijećnici predlažu.  

 

Gojko Antica: Imam jedno pitanje, mi imamo, mislim malo je provokativno, ali je 

konstruktivno, mi imamo više vijećnika, mi iz HDZ-a , nego Dinova grupa iz SDP-a pa me 

zanima s obzirom da on nema zamjenu, recimo Viktor je stavio mandat u mirovanje, imamo 

još Petra Susovića, je li mi možemo stavit jednog našeg člana da nas bude više, da ne moram 

ja svaki put dolaziti ono pod “mus“. 

 

Antonia Frlan: Ne, ne može. 

 

Gojko Antica: Znači, ne može. A on iz svoje liste ne može nagovoriti nikoga da dođe? 

Mislim, ne razumijem, stvarno, i sad recimo na ovu drugu točku Odluke o izmjeni Odluke o 

izboru Povjerenstva za izbor i imenovanje, ja ako to ne želim biti, ako Carlo ne želi biti, nas 

nema i sad znači, ja moram biti zato što se osjećam odgovornim pred biračima da to 

funkcionira, ja sada to moram prihvatiti pod “mus“. I Rino, je li tako Rino i ti moraš. Evo, ja 

to prihvaćam, ali nisam zadovoljan s ponašanjem SDP-ovih vijećnika i način na koji oni 

rade, način na koji oni doprinose prema Općinskom vijeću i prema ovoj obavezi koju su pred 

izbore obećali ljudima i rekli da će se baviti s time, imam i ja nekad dana kada mi se ne da i 

kada bih sve pustio i rekao što to meni treba, naročito kada ti ljudi na cesti kažu vi tamo ništa 

ne radite, koji si ti vijećnik, šta si ti… što to meni u životu treba? Ali, dobro, tu sam gdje 

sam… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Mi smo se svi dobrovoljno prihvatili ovoga, nitko nas na to nije 

tjerao. Bar ja tako mislim, ne znam… 

 

Gojko Antica: E znam, mene nitko ne tjera. 

 

Carl Ivelja: Ali, Marinela, što govoriš? Mi smo se dobrovoljno prihvatili, dobrovoljno, onda 

možemo i otići, kao što su ovi otišli. To je neozbiljno, ta ispravka da Gojko nije SDP nego 

nezavisna lista, to je samo sada idemo dobiti izbore, nismo dobili načelnika i sad više 

nećemo dolaziti. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Gledaj, ja sam tu, nemoj… to bi trebalo nekom drugom reći, 

razumiješ? 

 

Carl Ivelja: Ne, ne, ja tebi ne govorim, ja tebi ne želim reći ništa, svaka ti čast, ali ta lista, 

totalna šteta, bezobrazno.  



 

Gojko Ivelja: Ma nije, to je njihova stvar, ali… 

Carl Ivelja: Jeste, pa sigurno, ja i govorim da je bezobrazna, njihova je stvar, ali je 

bezobrazno. 

 

Gojko Ivelja: Ali, nije moja ni tvoja. 

 

Marinela Kvinta Lešić: To je osobna stvar svakoga pojedinca od njih, svatko ima svoje 

razloge zbog kojih je to napravio. 

 

Carl Ivelja: Da, ali zašto su stali na listu? Zbog čega su stali na listu? Koji je razlog? 

 

Antonia Frlan: Nitko tu ne može dati odgovor, Marinela se osjeća napadnuto jer je jedina tu, 

ali… 

 

Anita Jančić Lešić: A ona jedina radi. 

 

Carl Ivelja: Marinela, oprosti ako se osjećaš napadnuto, zvat ćemo povjerenika za zaštitu. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Sve je ok, hoću vam samo reći da svatko ima svoje razloge za biti tu 

ili za ne biti tu. 

 

Rino Barbić: Ona Nikol Škratulja, ona je na listi, a nema je nikada, sad tamo da se 

zapošljava negdje i traži da se zaposli negdje, a mislim ono… 

 

Gojko Antica: Ma to je njezina stvar, ali govorim ti… 

 

Rino Barbić: Sve ok, njezina stvar, ali onda neću ni ja doći na Vijeće. 

 

Gojko Antica: onda moraš imati ljude koje će te na neki način poslušati ili koji su ti nešto 

obećali, pa će… 

 

Carl Ivelja: Slušaj, ta lista treba pokušati dovesti zamjenu, Dino ide ća, dovedi zamjenu, 

otišla je Nikol, dovedi zamjenu. Tko je bio četvrti član i otišao? Nina Glumac, ona treba 

dovesti zamjenu. Jednostavno, mislim taj koji vodi listu, treba nagovoriti ljude da dođu na 

listu, stali su na listu, nagovori ih je da stanu na listu, mora ih i nagovoriti na dođu na Vijeće. 

 

Gojko Antica: Dobro, tu smo gdje smo, imamo što imamo. Evo, ja nisam planirao, ali eto 

prihvaćam, tu još jednu obavezu. 

 

Anita Jančić Lešić: Rino, isto? 

 

Rino Barbić: Klasično. 

 

Anita Jančić Lešić: Evo, hoćete li ovo staviti na glasovanje? 

 

Potpredsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o izboru 

Povjerenstva za izbor i imenovanje 

 

Nakon obavljenog glasovanja, potpredsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s 



četiri glasova „za“) donosi 

 

Odluku o izboru Povjerenstva za izbor i imenovanje (u prilogu) 

 

A.D.3. ODLUKA O IZBORU PREDSJEDNIKA OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Potpredsjednik Gojko Antica stavlja na raspravu Odluku o izboru predsjednika Općinskog 

vijeća. 

 

Antonia Frlan: Samo da vam rečem prije nego počnete raspravljati. Znači, predsjednika ili 

predlaže Povjerenstvo kao što sam rekla ili najmanje trećina ukupnog broja, znači, najmanje 

troje.  

 

Carl Ivelja: Ja bih nešto rekao. Predložena je Marinela. 

 

Gojko Antica: Od koga? 

 

Carl Ivelja: Od strane, je li tako? 

 

Gojko Antica: Tko predlaže? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, ovako… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja ću vam skratiti, da ne gubimo vrijeme. Predložena sam od svega 

toga i tako, ali ja ću reći svoje osobno mišljenje, pa nećemo poslije imati puno pričati. Tu 

smo gdje smo, evo ostala sam samo ja s te liste, to već sve znamo i ja ću ostati u Vijeću jer 

se osjećam dužna prema svim tim ljudima koji su glasali i mislim da moram odraditi mandat 

do kraja, to je moj osobni stav, ali ne osjećam se ni pozvano ni spremno da uzmem ovo što 

se nudi. Ja neću prihvatiti to. 

 

Anita Jančić Lešić: Da budeš predsjednik Općinskog vijeća? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Da, ja neću prihvatiti da budem predsjednica Vijeća jer jednostavno, 

to je moja odluka, ne znam je li je moram objašnjavati ili ne, mislim da nisam u poziciji da 

budem predsjednica Vijeća i da jednostavno, to je moj osobni odabir, nije me nitko na to 

nagovorio niti predložio ni ne znam. 

 

Gojko Antica: A kako si znala da si predložena? 

 

Marinela Kvinta Lešić: A kako si ti znao da sam predložena? 

 

Gojko Antica: Rečeno mi je. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, evo ja ću reći, kada se Dino povukao, ja sam razmišljala o tome 

tko bi bio s liste SDP-a predsjednik  i u razgovorima s Dinom, on je rekao da bi on sa svoje 

liste predložio Marinelu. Mi smo o tome razgovarali, moram priznat da nismo bili baš 

prezadovoljni jer s obzirom da su ovdje tri vijećnika iz HDZ-a, a jedan iz SDP-a pa nema 

neke logike, a opet s druge strane ima neke logike i bili smo spremni to prihvatiti. Svatko 

ima pravo nečega se prihvatiti ili nečega se ne prihvatiti i ne mora ni obrazlagat, ima pravo 

na to. Tako da, što se mene tiče, svaka opcija je ok. 



 

Marinela Kvinta Lešić: Ali zašto ste svi vi bili spremni to prihvatiti, mogli ste i ne prihvatiti. 

 

Anita Jančić Lešić: Pa zato što mislim da… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Iz kojega razloga ste svi bili spremni prihvatiti da ja budem 

predsjednik Općinskog vijeća, ne razumijem.   

 

Anita Jančić Lešić: Iz, ovako… 

 

Carl Ivelja: Ako tako mora bit, ako tako mora biti. Mislim, možemo sada rušiti izbore, nove 

izbore. Mislim, rušiti vlast, napraviti nove izbore. 

 

Anita Jančić Lešić: Rušiti Vijeće… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja ću ostati vijećnik u najboljoj namjeri, ali ne bih prihvatila ovo što 

mi se nudi. 

 

Anita Jančić Lešić: Sve je u redu, ovaj, ostalo je samo četiri člana Vijeća i mislim da je 

svima u interesu da se surađuje i radi, da sve funkcionira i sa strane SDP-a smo bili spremni 

prihvatiti tebe kao predsjednicu Vijeća iz razloga daljnje suradnje, jednostavno da ne 

stvaramo konflikte. 

 

Gojko Antica: Ali, nema konflikta, nema. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Meni je općenito žalosno što se kao vijećnici ovoga maloga Vijeća 

dijelimo na HDZ i SDP i na dvije liste… 

 

Anita Jančić Lešić: Ali, dobro… 

 

Marinela Kvinta Lešić: To mi je od početka, bilo mi je to bilo toliko strašno da sam se jedva 

prilagodila, eto. 

 

Gojko Antica: Ja se isto tako osjećam. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali, u principu u radu možemo raditi kao suradnik. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja sam se jedva prilagodila, a ljudi vi možete misliti što vas je volja. 

I ja jednostavno ne mogu to prihvatiti, ne želim, jednostavno mi to u životu ne treba, eto. 

 

Anita Jančić Lešić: Dobro. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ostat ću vijećnik, raditi ću tu najbolje što mogu i znam i to je to. 

 

Carl Ivelja: Ja, ne mislim da smo mi sada vijećnici HDZ-a i SDP-a, uopće ne razmišljam 

tako, razmišljam da mi dolazimo na Vijeće. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Slažem se ja s tobom.  

 

Carl Ivelja: A drugi ne dolaze na Vijeće to nije fer, to je bezobrazno. 



 

Marinela Kvinta Lešič: Dobro, ali to je do čovjeka, ne mislim da je to do stranačke 

opredijeljenosti, to su osobni stavovi pojedinca. 

 

Carl Ivelja: Da, da, to je, ne, a rekli smo da nema stranke. Znači, jedan čovjek tamo sastavlja 

listu i tako dalje, ta je lista napravljena samo da se napravi. 

 

Gojko Antica: Carlo mi smo ovdje zbog Lastova. 

 

Carl Ivelja: Dobro. 

 

Gojko Antica: Ja mislim da sam ja tu zbog Lastova i mislim da kao čovjek s 55 godina s 

nekakvim iskustvom mogu nešto reći, mogu nešto predložiti, mogu nešto konstruktivno 

napraviti. 

 

Carl Ivelja: Misliš, hoćeš reći da oni nisu sposobni?  

 

Gojko Antica: Tako mislim da su svi. 

 

Carl Ivelja: A zašto oni ne dolaze?  

 

Gojko Antica: A onaj koji nije spreman biti tu, možda i bolje da nije tu. Tko je spreman 

raditi neke… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Dobro, on hoće reći da se nije trebao ni prihvatiti. 

 

Gojko Antica: Mislim, ali ako smo mi tu da nešto napravimo onda budimo tu da nešto 

napravimo još što možemo, a poslije ćemo vidjeti što možemo. Mislim, sada ispada opet da 

nitko neće. 

 

Carl Ivelja: Da, ćeš biti, biti ćeš u svakom Povjerenstvu, to ćeš biti. Ja neću biti u nikakvom 

Povjerenstvu. 

 

Gojko Antica: Ma ne, neće ona, neću ja, nećeš ti, neće Rino i sada što ćemo? 

 

Carl Ivelja: Zato se zalažeš, ja neću biti u nikakvom Povjerenstvu, više nikako, apsolutno 

nikakvom, nikakvu dužnost ne želim, eto. Sada ćeš biti ti, Marinela i Rino, ako ćete da ovo 

stoji, ja više neću u ništa učestovati, ništa. Biti ću ovdje, dolaziti ću na Vijeća. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Čemu ćeš onda dolaziti na Vijeća i biti tu, ako nećeš učestovati? 

 

Carl Ivelja:  Dolazit ću na Vijeća, ja zastupam nekoga, ako mi neko reče to i to ne valja, sve 

što sam predlagao ovdje Marinela, sve, svaki put mi je netko to rekao. Znači, ovo ne valja, 

nekada sam imao i svoju ideju, znači, sve što mi se netko žalio na ovo ili ono ja sam to iznio. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Dobro, oke.  

 

Anita Jančić Lešić: Dobro. 

 

Gojko Antica: Dobro, u životu se događa dosta stvari ne planiramo, ovo je sada meni bilo ne 



planski. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Jesam li vam skratila priču? Bili bi dugo pričali. 

 

Gojko Antica: Ma, ne. 

 

Anita Jančić Lešić: Dobro. 

 

Gojko Antica: Ma, ne, ne bi dugo pričali, tebe bi netko predložio, ti bi rekla da ne želiš i isto 

bi bilo, ista stvar. E sad… 

 

Anita Jančić Lešić: Treba predložiti drugog kandidata. 

 

Gojko Antica: Ja predlažem papiriće i tko dobije najviše glasova da mora prihvatiti, tajno 

glasovanje. 

 

Anita Jančić Lešić: Hoće li netko predložiti predsjednika Vijeća? 

 

Rino Barbić: Evo, Gojko je potpredsjednik, neka on odmah preuzme i gotovo. 

 

Anita Lešić: On je zamjenik, logika je da preuzme. 

 

Rino Barbić: Pa, da. 

 

Gojko Antica: Ja sam mislio da je to logika i mislio sam da će to biti… 

 

Rino Barbić: Sad se ni ti nećeš prihvatiti toga? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Evo, ja predlažem Carla. 

 

Carl Ivelja: Ja se neću prihvatiti toga, zahvaljujem. 

 

Antonia Frlan: Svo troje, troje vas mora predložiti. 

 

Gojko Antica: Ja sam mislio da je to logika i da će to tako ići tim slijedom i isto sam mislio 

napraviti što i Marinela, iskreno, mislio sam se ne prihvatiti. E sad, Rino bi li ti bio? 

 

Rino Barbić: Ne. 

 

Gojko Antica: Eto ti, ista stvar kao i ova točka dnevnog reda prije, Odluka o izboru 

Povjerenstva za izbor i imenovanje, ovako s obzirom da sam doveden da nema izbora i da 

sam  ja sam prihvatio da ću biti zamjenik, ispada da moram biti, prihvatit ću to, ako se vi svi 

slažete s tim, ali ću tražiti jednu višu suradnju na način da se više nikad ne dogodi da ja 

sazivam Općinsko vijeće kao što sam sazvao ovo, a da nemam pojma da će biti Općinsko 

vijeće, da dobijem papir da sam ga ja sazvao. Znači, sad malo karikiram, ali ne na taj način, 

neću dolaziti.  

 

Antonia Frlan: Predsjednik je obaviješten prvi, on određuje termin kada je sjednica. 

 

Gojko Antica: Dobro, ali ja sam sazvao ovu sjednicu, a nisam ni pojma imao. 



 

Antonia Frlan: Dobro, mislila sam da ste obaviješteni, neće se ponoviti. 

 

Gojko Antica: Znači, na taj način neću raditi, ali obećavam da ću raditi za dobrobit Lastova. 

Ne znam, je li trebam još što reći ili ćemo staviti na glasovanje. 

 

Anita Jančić Lešić: Mislim da može na glasanje. 

 

Antonia Frlan: Predlaže li Povjerenstvo Gojka Anticu za predsjednika? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Predlaže. 

 

Rino Barbić: Da.  

 

Gojko Antica: Dobro ja sam…. je li to sukob nadležnosti ako sam ja i u Povjerenstvu? 

 

Anita Jančić Lešić: Nije. 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o izboru 

predsjednika Općinskog vijeća 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s 

četiri glasova „za“) donosi 

 

Odluku o izboru predsjednika Općinskog vijeća (u prilogu) 

 

A. D. 4. POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA OPĆINE 

LASTOVO ZA 2023. GODINU 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Aniti Lešić, višoj referentici za proračun i financije. 

 

Anita Lešić: Ja ću samo ukratko, par riječi, po Zakonu o proračunu moramo donijeti 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna. Dakle, radi se o periodu od 1. siječnja do 1. 

lipnja u ovom izvršenju je Općina i vrtić, koji je jedini proračunski korisnik Općine Lastovo 

tako da mora biti obuhvaćen s ovim izvještajem. U izvršenju nema velikih odstupanja, nema 

velikih iznenađenja, možda samo treba spomenuti u prihodima od poreza na dohodak 

povećanje i u prihodima od poreza na promet nekretnina baš veliko povećanje o čemu smo 

već pričali kada je bio rebalans. Bez obzira, što se Proračun dobro puni, prihodi su veći, ipak 

imamo na 30. lipnja manjak prihoda od 27.000,00 eura, manjak se dogodio iz razloga što 

smo dobili račun za sanaciju divljih deponija koji iznosi 94.000,00 eura, a od tih 94.000,00 

samo je 10% naš trošak s obzirom da još nisu stigli novci od Fonda nema prihoda, da je 

Fond dao novac, kao što hoće, mi bismo bili u dobitku 57.000,00 eura. Znači, ovaj gubitak je 

privremen i vezan za datum. Izvinjavam se u štampanju ili prepisivanju, ne znam čemu, 

dogodila nam se greška, na prvoj strani u ovoj trećoj koloni podatak sve je točno, ali 

nedostaju neke brojke, ja ću ih sada pročitati i one će se ispraviti te će objava biti kompletna, 

kada objavimo to na internetskoj stranici sve brojke će biti tu. Prihodi su ukupno 335.335,00 

eura od toga su prihodi poslovanja 335.226,00 eura, a prihodi od prodaje nefinancijske 

imovine 108,00 eura, ove zadnje dvije brojke nedostaju. Rashodi su napisani, fali samo ovaj 

manjak od 27.000,00 eura, on ne piše na papirima. 

 



Gojko Antica: Meni piše. 

 

Antonia Frlan: Je, je. 

 

Anita Lešić: Ovdje piše, ne, ovdje su rashodi, ovdje bi taj podatak trebao biti. Znači, on fali 

27.012,00 eura. Drugo sve je na broju, drugo štima, ne znam zašto se to dogodilo ispravit 

ćemo. Znači, taj gubitak je nastao samo zbog toga što Fond još nije doznačio svoja sredstva, 

sve ostalo je uravnoteženo, treba reći da je uvijek tako, da je uvijek prvih šest mjeseci lošije 

od drugih šest mjeseci jer se u toku ljeta tj. u srpnju i kolovozu naplaćuju  prihodi od poreza 

na kuće za odmor, veći je porez na dohodak, porez na potrošnju, komunalna naknada, koja je 

istina treba ju platiti do 15. lipnja, ali to ljudi tako plaćaju tijekom ljeta i zato su prihodi u 

drugih šest mjeseci uvijek veći nego ovi u prvih šest mjeseci i poštujući tu logiku ovo 

izvršenje je vrlo dobro u smislu postotka izvršenja prihoda i rashoda, naravno. Kroz drugo 

polugodište će se to sve povećati i mislim da ćemo ostvariti, možda baš ne ovakav plan koji 

je možda malo i ambiciozan, ali mislim što se tiče ovih prihoda što su konstantni, koji su 

tekući, koje dobijemo, tu smo ok, to ide bolje nego što je očekivano.  

 

Anita Jančić Lešić: Evo, ja isto ne bih imala nekih posebnih komentara jer tu nema nečeg 

specijalnog što iskače, ustvari u prvih šest mjeseci dosta stvari se i priprema i ono je 

odrađeno, ali možda nije izdan račun, nije naplaćeno, znači, cijeli taj financijski dio više se 

realizira u slijedećoj godini i vjerujem da se nešto što ovdje nije, pošto je ovo za prvih šest 

mjeseci, a sada je deveti mjesec u principu se već i realiziralo, tako da sadašnje stanje nije 

tako i nemam nekih specijalnih obrazloženja jer nema nešto što je drugačije od onoga što je 

bilo u Proračunu.  

 

Gojko Antica: Ima li netko još kakvih pitanja?  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Polugodišnji izvještaj 

o izvršenju Proračuna Općine Lastovo za 2023. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s 

četiri glasova „za“) donosi 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Lastovo za 2023. godinu (u 

prilogu) 

 

A.D. 5. ODLUKA O IZMJENAMA ODLUKE O ZAKUPU POSLOVNOGA 

PROSTORA 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Antoniji Frlan, pročelnici Općine Lastovo. 

Antonia Frlan: Za prošlu sjednicu smo bili pripremili Odluku o izmjenama Odluke o zakupu 

poslovnoga prostora i ona je ostala ista, znači, maknuti su u članku 4. stavak 5, 6, 7, 8 i 9, a 

vezano za Carlove primjedbe na to da se dosadašnjem zakupniku produžuje ugovor na njegov 

zahtjev, osim toga prošli put smo pričali o povećanju cijene i onda na stranici Državnog 

zavoda za statistiku sam vidjela od prvog mjeseca 2020. do prvog mjeseca 2023. inflacija za 

18,7 % bila, tada nije bilo podataka svježijih od siječnja ove godine, sad je nešto i malo veći, 

ali ovo je izračun. Povećana cijena za 18,7 % i pretvorena je odmah u eure u svim člancima. 

Dalje, ste bili pitali može li se odrediti radno vrijeme, ne može se ograničavati radno vrijeme 



ni kafićima ni nikome tko je u našim poslovnim prostorima,  isto kao što se ne može s ovom 

Odlukom utjecati na cijene koje su u starim ugovorima.  

 

Gojko Antica: Dobro, cijene idu koje jesu pod ugovorom koji je zaključen, znači, novi ugovor 

idu nova pravila. 

 

Antonia Frlan: Novi ugovor ide po ovoj Odluci, ali ugovori koji su zaključeni prije ostaju 

važiti prema prošloj Odluci i ne mogu se mijenjati.  

 

Gojko Antica: Logično. 

 

Antonia Frlan: Pa je, to je bilo moje mišljenje prošli put, ali evo sada sam još i provjerila tako 

da se više ne vraćamo na to. 

 

Gojko Antica: Je li ima netko pitanja? 

 

Carl Ivelja: Ja bih rekao nešto vezano za tu Odluku, u toj Odluci je jedna točka koja govori da 

načelnica može produžiti taj najam bez natječaja, ja bih volio znati u kojim je to prilikama, 

mislim, na osnovu čega može načelnica, kojim razlogom? 

 

Antonia Frlan: Samo sekundu, nije produžiti nego može sklopiti ugovor, vi ste predložili da se 

i taj stavak ukine, načelnica predlaže da stavak ostane. 

 

Anita Jančić Lešić: Ako inzistirate na tome, taj članak se može ukinuti, ali on nije namijenjen 

tomu da se daje na punu godinu, nego nekad dođe prostor od par mjeseci između natječaja i 

onda mislim da je bolje da se donese Odluka za neko kratkotrajno vrijeme da bi se premostilo 

i da bi se naplatilo. 

 

Carl Ivelja: Naplatilo prema cijenama od prije 10-15 godina. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali, to nisu ugovori od godinu, dvije, pet, to je od par mjeseci. 

 

Carl Ivelja: Znam, slažem se, riskiramo s takvom nekom inflacijom. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovo sada nije inflacija, nego… 

 

Carl Ivelja: Trebali biste navesti to, to što ste sada rekli, u toj Odluci, formirati tu točku i 

napisati je, pa da je ja prihvatim ili ne. Znate, zbog čega sam, jednostavno protiv te Odluke, 

zašto sam glasao protiv takve Odluke s ovom točkom ne mijenjate ništa. Znači, protiv toga 

sam da se kupuju ljudi, a taj način na koji ste vi formirali Odluku to je kupovanje ljudi isto 

tako sam zamolio više puta da mi se donese, da mi se dokaže da produžavanje najma bez 

natječaja da je to zakonito. 

 

Antonia Frlan: Ja sam vam rekla, svaki put do sada da to piše u Zakonu. 

 

Carl Ivelja: Je li mi možete to pripremiti za Vijeće, neću ulaziti u Općinu samo za to. 

 

Antonia Frlan: I da vam isprintam cijeli Zakon? Mogu, isprintat ću vam ga slijedeći put. 

 

Carl Ivelja: Nemojte mi, nećemo se sad zafrkavati, nećete mi isprintati. 



Antonia Frlan: Nego kako da vam pokažem? 

 

Carl Ivelja: Isprintajte mi stranicu, isprintajte mi… 

 

Antonia Frlan: Pokazat ću vam odmah nakon sjednice, na mobitelu ću vam naći članak u 

Zakonu.  

 

Anita Jančić Lešić: U redu, ako ima primjedbi na ovaj članak, ja sam suglasna da se briše. 

 

Antonia Frlan: Onda, predlažete Odluku da se briše i taj stavak? 

 

 Anita Jančić Lešić: Da se briše taj stavak, da. 

 

Gojko Antica: Stavak ili članak? 

 

Antonia Frlan: Stavak. 

 

Gojko Antica: Meni je, što se tiče tih natječaja i toga svega, može se dogoditi i ja sam isto bio 

u prilici da se zbog nesuglasnosti ili zbog nekih nepredviđenih okolnosti da se natječaj ne 

provede na vrijeme i onda se dogodi da, ali mislim da nitko ne bi čovjeka makao tih mjesec, 

dva, tri, pola godine, ako nije bio natječaj jer ne može nitko ući u taj prostor, ako nije bilo 

natječaja po nekoj logici, nekoj inerciji se donese Odluka da bude do slijedećeg natječaja još 

uvijek tom prostoru.  

 

Anita Jančić Lešić: Da, i da plate ta dva, tri mjeseca dok procedura ne završi. 

 

Gojko Antica: I smatram ako je samo to razlog da taj članak ne mijenja ništa ako ga se makne. 

Znači, čovjek je uzeo u zakup. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali, ako je to tako mišljenje Vijeća… 

 

Carl Ivelja: Tada u tom slučaju, sada se ozakonjuje to, ali u slučaju kad bi se dogodilo nešto, 

ne znam zbog kojeg razloga bi se to dogodilo, ali recimo da se dogodi slučaj da ne možemo 

provesti novi natječaj onda se donese Odluka, biti će natječaj za mjesec dana, nije 1. svibnja 

nego će biti natječaj 1. lipnja i tu se donese Odluka koja govori taj čovjek koji je u poslovnom 

prostoru bit će još mjesec dana. 

 

Anita Jančić Lešić: Pa, to je to. 

 

Antonia Frlan: Ali, ne može, ako to ne piše u Odluci, ne može. 

 

Anita Jančić Lešić: Onda, ne smije. 

 

Antonia Frlan: Načelnik radi po Odluci Vijeća, ako to ne piše tu... 

 

Anita Jančić Lešić: Onda, ne možeš, ako je zbog nečega zakasnio natječaj mjesec ili dva dana 

do natječaja onaj koji je godinu tu, ostat će godinu i dva mjeseca i Odlukom načelnika će on 

ostat do natječaja. Znači, produžuje mu se najam do natječaja. 

 



Carl Ivelja: Je li mi možete naći jedan suvisli razlog zbog čega bi se natječaj, zbog čega 

natječaj ne bi bio na vrijeme? Recimo ističe natječaj 1. svibnja, može li se napraviti novi 

natječaj 1. travnja ? 

 

Anita Jančić Lešić: Može, međutim, s obzirom na broj zaposlenih ovdje, s obzirom na to 

može se nekada dogoditi da se zakasni, ovo je jedno malo premoštenje između toga. Znači, 

čovjeku se produžuje najam za dva mjeseca do završetka natječaja, Općina utrži dva mjeseca 

najamnine i tako dalje. Biti ćemo vrlo ažurni, imat ćemo… 

 

Carl Ivelja: Možete tako napisati, po toj točci tj. stavku Odluke vi možete reći da neka se 

najam još produži za godinu dana. Je li može to? 

 

Gojko Antica: Dobro, može ako je, krivo gledalište, loš je primjer. 

 

Carl Ivelja: Može, opravdan je razlog. 

 

Gojko Antica: Ako ideš s lošim primjerom. 

 

Carl Ivelja: Puše bura, ne znam,  pada kiša. 

 

Antonia Frlan: Znači, može se zloupotrijebiti, ali… 

 

Gojko Antica: Ne, to je već jedan drugi skalin kao, ali zna se dogoditi da ti raspišeš natječaj i 

da zbog neke pravne procedure se natječaj poništi, ne znam koje, pošta, dostava, neko se 

pobuni… 

 

Anita Jančić Lešić: Žalba… 

 

Gojko Antica: I onda je natječaj poništen, trebaš ga ponovno dati, ne ulazim u detalje, ali ako 

ćemo gledati život kroz da ti je čaša napola puna ili napola prazna onda možemo uvijek naći 

grešku. Ako imamo povjerenje i ako mislimo da je to samo zbog toga, mislim može biti neki 

drugi načelnik, ne mora biti Anita više. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali, svejedno, ako je to tako, ja nemam ništa protiv. 

 

Carl Ivelja: Jednostavno, treba razmišljati, ima izaći natječaj 1. svibnja, počnite onda 1. 

ožujka pripremati. 

 

Antonia Frlan: Nije problem u razmišljanju i ne razmišljanju, nego u ovome što je načelnica 

rekla… 

 

Gojko Antica: Ajde, onda umjesto te točke dnevnog reda, može se staviti da u slučaju… 

 

Anita Jančić Lešić: Ne, moj prijedlog je neka se briše, ako tako smatrate, neka se briše. Ali, 

govorim, mislim da će Općina izgubiti par najama, ponekad ima prostora koji su neuvjetni i 

ne mogu se dati na natječaj ili se planiraju vrlo skoro renovirati, kao što je npr. sada mi pada 

na pamet Sirena, mi je ne možemo dati na natječaj, ali dođe čovjek i pita mogu li tamo držati 

stvari par mjeseci, a nema struju, nema vodu, nema zatvore, nema ništa što bi moglo ići na 

natječaj, ali čovjek bi tu držao par mjeseci stvari i spreman je platiti. 

 



Gojko Antica: Kako nema struje, tamo čini zzz. Kako nema struje? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, evo imamo dole čovjeka koji ima to i rekao je da se mora iseliti jer 

to kiši i recimo potpuno je neuvjetno postalo. 

 

Gojko Antica: Dobro, malo smo izašli iz… 

 

Anita Jančić Lešić: A to nisu prostori koji su atraktivni, to su prostori… 

 

Carl Ivelja: Dobro, da li ste jedan suvisli razlog zbog čega bi to. 

 

Anita Jančić Lešić: Ili, recimo ako se planira nešto renovirati, sada nemamo takvih, evo 

imamo, ja očekujem da će oko Nove godine ići natječaj za renoviranje zgrade na Pjevoru i ja 

očekujem da ćemo taj natječaj dobiti, radovi će početi ne znam točno kada, možda u treći 

mjesec možda u šesti mjesec, imamo jednu zainteresiranu osobu koja bi tamo možda radila u 

uredu i ako razgovaram sa ženom i kažemo, slušaj to je tu, ali ne znam hoćeš li biti tu godinu 

dana, je li ti odgovara da budeš šest mjeseci ili pet, ali ćeš se morati iseliti kada počnu radovi, 

a isto tako nije uvjetno da bi dali jer nema vode, nema… 

 

Antonia Frlan: Ni ne možemo dati natječaj na pet godina kad znamo da neće zakup trajati pet 

godina.  

 

Anita Jančić Lešić: I to su te neke situacije kada čovjek treba prostor, a mi mu legaliziramo i 

naplatimo dva mjeseca najma jer njemu treba i prihvaća te uvjete koji nisu bajni, koji nisu 

legalni, da su legalni uvjeti da je ono skladište s ovim i onim onda nije problem, napraviš 

natječaj pa ide. Recimo, to su te neke situacije premoštenja.  

 

Carl Ivelja: Dobro je, ja mislim da bih trebao povući primjedbu, dali ste razlog razuman, stoji 

još jedna primjedba da se odbija od najma investicije. Obično se daje prostor u stanju kakvom 

je, on mora urediti, mislim to nije određeno hoće li on piturati i tako dalje, to bi, mislim 

trebalo biti o njegovom trošku sve, a ne da mi njemu odbijamo od najma zato što je netko 

piturao. 

 

Antonia Frlan: Ne odbija se pituranje. 

 

Carl Ivelja: Nego što se odbija od najma, kakva investicija? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Trajno investicijsko ulaganje. 

 

Anita Jančić Lešić: Investicijsko ulaganje, struja, voda, izgradnja kupatila, popravak krova, 

prozori koji će ostati, trajne stvari. 

 

Antonia Frlan: Sve ono što ostaje trajno. 

 

Anita Jančić Lešić: Mi u stvari kada dajemo te, da budemo pošteni, kada dajemo te poslovne 

prostore u najam, ja sam gledala te Odluke u tim poslovnim prostorima koji se daju u najam u 

drugim Općinama, većim, bogatijim i tako dalje, to su poslovni prostori s priključenom 

strujom, vodom koji su uređeni, koji su već uređeni. Znači, nisu u derutnom stanju nego su u 

funkcionalnom stanju, mi iskreno rečeno sve što dajemo u najam, uglavnom nije u 

funkcionalnom stanju, tako da, ako dajemo tehničku radionu, dali smo je bez struje, ne 



možemo očekivati da će oni ulagati u struju. Čovjek ako odluči da će uložiti u nešto, odbije 

mu se od najma, ali on to nešto ostavlja, znači, ne može netko, nije bilo prozora, stavio je 

prozor, odbilo mu se od najma, on kad seli prozor ostaje.  

 

Carl Ivelja: Dobro. 

 

Antonia Frlan: To pituranje nikako ne ide. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali, pituranje i ono cifranje, hoćeš li ti staviti umjesto pločica laminat, tvoj 

problem.  

 

Carl Ivelja: Evo, dat ću vam jedan konkretan primjer, caffe bar na rivi, u njega je uloženo 

nešto, dograđen je objekt, znači, izašao je objekt iz gabarita, ne znam, jesu li sada napravljeni 

neki konstrukcijski nedostatci, radi toga, ne znam, nisam stručan, ali, uglavnom, izašao je iz 

gabarita. Pretpostavljam da je tražio smanjenje najma radi te investicije, sigurno je to koštalo 

par tisuća kuna ili eura sada, to je ilegalno, je li tako, ilegalno je ako je netko napravio 

konstrukcijske promjene. 

 

Gojko Antica: Ali, Carlo ulazimo u neke, van točke dnevnog reda. 

 

Carl Ivelja: Ulazimo, ulazimo, ali zanima me, hoćemo li to odbiti od najma, bi li se to odbilo 

od najam? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, ne mogu sada… 

 

Antonia Frlan: Ne znam ni ja odgovor na to pitanje. 

 

Anita Jančić Lešić: Ne znam odgovor na to pitanje, u principu ljudi u pravilu dođu i kažu, ja 

bi promijenio prozore ili vrata i onda im se kaže da, ali odbit će ti se kada doneseš račun, on 

donese račun od vrata, komunalni redar ode provjerit je li stavio ta vrata, dođe i vidi nema 

vrata, ja ću staviti vrata, evo račun od vrata, kada se to provjeri onda mu se slijedeći mjesec, 

sada opet govorim, ne naplati tisuću kuna nego dvjesto kuna jer su vrata koštala osamsto 

kuna, na taj način se to radi i to se provjerava. 

 

Carl Ivelja: To je uredu, to shvaćam i to je uredu. 

 

Anita Jančić Lešić: To tako funkcionira u stvari, jednostavno tako funkcionira jer mi nemamo 

novaca da bi ulagali u taj prostor, ljudi sami ulažu u taj prostor za stvari koje ostaju poslije 

njih, pituranje, lijepe pločice, fini lusteri, šine, vodokotlići ne, to je potrošna robe, ali struja, 

voda, pločice, sanitarije koje će ostat i koje mogu trajati deset godina. 

 

Carl Ivelja: Bi li se moglo npr. izgraditi stan na poslovnom prostoru? 

 

Anita Jančić Lešić: Ne. 

 

Carl Ivelja: Ne može se? 

 

Anita Jančić Lešić: Ne znam, sada, kako bi se to… 

 



Carl Ivelja: Npr. na ploču, caffe bar u Ublima, može se tamo napraviti stan, to je isto 

oplemenjivanje prostora i tako dalje. 

 

Gojko Antica: Ma Carlo, molim te, nemoj… 

 

Rino Barbić: Mislim, da to ne može. 

 

Gojko Antica: Utakmica je u 21h, idemo… 

 

Antonia Frlan: Mogu li vam ja za vaše prošlo pitanje, samo pročitati. Zakon o zakupu i 

kupoprodaji poslovnog prostora, članak 6. stavak 1 poslovni prostor u vlasništvu Republike 

Hrvatske i jedinice lokalne, područne (regionalne) samouprave te pravnih osoba u njihovu 

vlasništvu ili pretežitom vlasništvu daje se u zakup javnim natječajem, onda stavak 4. Iznimno 

do odredbe stavka 1. ovoga članka..... jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave 

kao zakupodavac može dati pisanu ponudu za sklapanje novog ugovora o zakupu na određeno 

vrijeme na rok od pet godina pod istim uvjetima (iznos mjesečne zakupnine, zakupnik…) kao 

u postojećem ugovoru o zakupu kada je to ekonomski opravdano odnosno kada je mjesečni 

iznos zakupnine veći od cijene zakupnine po odluci jedinice lokalne samouprave za djelatnost 

koju zakupnik obavlja isključivo zakupniku koji s jedinicom lokalne i područne (regionalne) 

samouprave ima sklopljen ugovor o zakupu na temelju javnog natječaja i koji u potpunosti 

ispunjava obveze iz ugovora o zakupu, kada mu istječe takav ugovor o zakupu sklopljen na 

temelju javnog natječaja, a na njegov pisani zahtjev. Članak iz Zakona, ja kad sam pripremala 

ovu Odluku, pročitala sam barem dvadeset Odluka od grada Zagreba, Splita, Rijeke, 

Dubrovnika do najmanjih općina. Možda, nisam sigurna, možda jedna općina nema ovo 

predviđeno, sve imaju, sve općine, svi gradovi, svi imaju predviđeno ovo, a mi sada mičemo. 

 

Anita Jančić Lešić: Okej. 

 

Gojko Antica: Čekaj, to znači da može… 

 

Carl Ivelja: Onda, smatram da ste takvu mogućnosti, mislim, ne znaju svi zakone, evo ja taj 

Zakon ne znam, vjerojatno ga vi niste znali dok ga niste pročitali, ja ga nisam pročitao nikada. 

Međutim, moglo se staviti na natječaj, dobije se prostor na pet godina, a postoji mogućnost, 

što mi je paradoksalno da netko izvršava svoju obavezu i da mu se radi toga produžuje najam, 

to mi je katastrofalno. 

 

Anita Jančić Lešić: U redu, ako se… 

 

Carl Ivelja: Mislim, onda se daje priliku jednome i stalno njemu, nikada drugi neće ući u 

obzir. 

 

Gojko Antica: Gledaj, ali Carlo, mislim da nisi shvatio članak. 

 

Carl Ivelja: Shvatio sam, dobro članak,  nemoj mi objašnjavat, shvatio sam ga. 

 

Gojko Antica: Znači, može se, ali se ne mora. 

 

Carl Ivelja: A što to znači može se, a ne mora? 

 

Gojko Antica: To znači, da je Odluka na načelniku ili ne znam tko odlučuje. 



 

Antonia Frlan: Ne, ovo je članak Zakona gdje Zakon prepušta općinama, općinskim vijećima i 

gradskim da odluče. U odlukama općine ne bi trebalo pisati može se, nego ili hoće ili neće, ili 

će svima ili neće nikome. 

 

Gojko Antica: Pa, da, ali činjenica je da to može biti pravilo, a ne mora biti to pravilo. 

 

Antonia Frlan: Tako je, nego ja sada hoću reći kao što govorim cijelo vrijeme da to piše u 

Zakonu, nismo izmislili. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, Zakon dopušta. 

 

Gojko Antica: E sada, je li netko to može zloupotrijebiti ili ne može to je nešto drugo. 

 

Anita Jančić Lešić: Uredu, ali ako se slažemo da tako bude, tako smo priredili Odluku i ja 

nemam ništa protiv.  

 

Gojko Antica: Meni je logično, ako neki čovjek ima restoran i ako dobro radi, ako ima ime, 

brend i dobro radi stvari da ga u tom prostoru nećeš sada seliti, a druga je stvar što smo mi 

mali, što nije takav biznis, što nije takva lova i što to netko može, da ne mažemo jedan 

drugome oči, pred izbore iskoristiti jer takva je politika. 

 

Rino Barbić: O tome se uvijek radi, kad bi nekomu završio ugovor, da nakon njegovog 

ugovora ide na natječaj da se bilo tko može drugi javiti. 

 

Carl Ivelja: I neka bude jači s cijenom, nije jači s cijenom, može prihvatiti veću cijenu. 

 

Rino Barbić: Zašto on mora biti non stop u tom prostoru, ima na pet godina i kada mu prođe 

pet godina ide novi natječaj i neka se javi on, ali neka dobije tko da veću cijenu. 

 

Gojko Antica: Dobro. 

 

Anita Jančić Lešić: U redu, tako je stavljeno, neka bude.  

 

Rino Barbić: Zašto on mora biti doživotno u prostoru? 

 

Carl Ivelja: Baš, doživotno, doživotno mu dajte prostor, ako želite, doživotno. 

 

Gojko Antica: Govorim ti, ako je u dobroj vjeri i ako je… 

 

Marinela Kvinta Lešić: Dobro, ali micanjem ovoga, samo Općina može izgubiti, ja ne bi to 

micala, mislim da to… 

 

Gojko Antica: Mislim, ne možeš izgubiti ako ide na natječaj i ako ide bolja ponuda. 

 

Anita Jančić Lešić: Ili ide drugi natječaj ili će se javiti tko je već tu. 

 

Rino Barbić: Javit će se netko, uvijek će se netko javiti. 

 

Antonia Frlan: A u lošije prostore možda više neće nitko investirati puno jer nema sigurnost. 



 

Anita Jančić Lešić: Za pet godina mu je kratak rok, ako je loš prostor. 

 

Gojko Antica: Dobro, mislim da smo… 

 

Antonia Frlan: Još samo jedan članak nisam obrazložila, članak 5. izmjena da se u članku 12. 

dodaje stavak 4. koji glasi „Ako se na natječaju nisu javili ili ne ispunjavaju neki od drugih 

uvjeta, osobe koje imaju pravo prvenstva sklapanja ugovora sukladno stavku 1. ovoga članka 

dosadašnji zakupnik ostvaruje pravo prvenstva pod uvjetom da ispunjava uvjete javnog 

natječaja te da prihvati najviši ponuđenih iznos zakupnine postignut na natječaju“, ovo je 

stavljeno u članku 12. u kojemu piše da branitelji imaju prednost budući da i po zakonu imaju 

i onda jedino ako se nitko s takvom zakonskom prednošću ne javi, onda dosadašnji zakupnik, 

što ste predlagali, može imati prednost odnosno može prihvatiti najvišu cijenu, ali ako se javi 

branitelj onda on ne može, ne dolazi uopće u situaciju da prihvaća najvišu cijenu. Ostalo je 

sve kako je bila predložena na prošloj sjednici i iznosi su povećani. 

 

Gojko Antica: Što je na kraju zaključak?  

 

Anita Jančić Lešić: Glasanje.  

 

Antonia Frlan: Još samo jedan put, briše se u članku 4. stavak 4-9 uključujući i onoga da 

načelnik može dati do godinu dana. 

 

Anita Jančić Lešić: Što kažete na to? 

 

Gojko Antica: Do godine dana? 

 

Antonia Frlan: Ugovor o zakupu bez natječaja. 

 

Gojko Antica: Pa nikad nisam čuo ni to do godine dana. 

 

Carl Ivelja: Nikada nije bilo do godinu dana. 

 

Gojko Antica: Nikad ja to nisam čuo, samo da se produžuje. 

 

Carl Ivelja: Ja sam se žalio zbog toga jer se produži najam bez natječaja na pet godina i na 

beskonačno, ja sam se na to žalio. Vi ste sada produžili najam prije godinu dana, dvije na 

doživotno, na doživotno, znači, ona samo mora izvršavati svoje obaveze i doživotno.  

 

Gojko Antica: Čekaj… 

 

Antonia Frlan: Samo čas… 

 

Anita Jančić Lešić: Ajde da razjasnimo, ne znam točno… 

 

Antonia Frlan: Samo sekundu, vi ste mailom dali primjedbe na stavke 4. i 5. članka 4. koji 

govori pod broj 1 stavak 4. da se iznimno na zahtjev fizičko pravne osobe u opravdanim 

slučajevima na određeno vrijeme, ali ne duže od jedne godine može dati poslovni prostor u 

zakup bez javnog natječaja o čemu odlučuje općinski načelnik.  

 



Marinela Kvinta Lešić: Piše do jedne godine. 

 

Gojko Antica: Ne duže od jedne godine. 

 

Antonia Frlan: To cijelo vrijeme, znači, sada ste tražili da se i to makne, a onda ste imali 

primjedbu na ovo… 

 

Carl Ivelja: Ja sam tada na mailu poslao primjedbu na točku, stavak koji govori da se 

produžuje najam zbog toga što netko plaća svoje obaveze. Znači, može se produžiti najam, 

ako on izvršava svoje obaveze, znači, izvršio je svoje obaveze, produžuje mu se najam na još 

pet godina. Ja sam protiv toga, na milion godina, protiv toga sam.  

 

Anita Jančić Lešić: Sve je u redu, to je u redu. 

 

Gojko Antica: Znači, ostaje taj članak. 

 

Antonia Frlan: Nije, nije jasno što se ovdje događa, ja čitam iz vašeg maila, imali ste 

primjedbe na dva stavka. 

 

Carl Ivelja: Tako je. 

 

Antonia Frlan: Jedan stavak je da se daje u zakup do godine dana bez natječaja, a drugi je da 

se produžuje najam bez natječaja. Imali ste primjedbu na ta dva stavka. 

 

Carl Ivelja: Ja sam dao primjedbu, tada na to, sada, što sam ja pisao, nemam ja to ispred sebe, 

ali uglavnom moja misao je bila da je… 

 

Gojko Antica: Razumjeli smo Carlo, sve smo razumjeli. 

 

Anita Jančić Lešić: Sve je to riješeno, sve smo to razriješili, to je ok. 

 

Antonia Frlan: Ovo do godine dana, ja samo čitam, ovo do godinu dana, nije produženje, nego 

ovo kao što je… 

 

Gojko Antica: To ostaje, je li onda to ostaje, do godine dana? 

 

Carl Ivelja: Može ostati. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ostaje. 

 

Carl Ivelja: Može ostati, ako ima neki razlog, ne, ne može se sastati Vijeće ili nemamo 

vremena napraviti sjednicu. 

 

Gojko Antica: Uvijek će biti neki razlog. 

 

Carl Ivelja: Uvijek će biti neki razlog, da. Uglavnom, ne želim da netko uđe u neki poslovni 

prostor i da je u njega do smrti, ne želim. 

 

Gojko Antica: Razumjeli smo. 

 



Anita Jančić Lešić: To je u redu, to je ok. 

 

Carl Ivelja: Jeste li razumjeli, dobro, idemo glasati. 

 

Gojko Antica: Ali, nemoj me krivo shvatiti. 

 

Carl Ivelja: Idemo glasati. 

 

Gojko Antica: Dobro, stavljam na glasovanje. 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o izmjenama 

Odluke o zakupu poslovnoga prostora. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s 

četiri glasova „za“) donosi 

 

Odluku o izmjenama Odluke o zakupu poslovnoga prostora (u prilogu) 

 

A.D. 6. ODLUKA O PREUZIMANJU NEKRETNINE UPISANE KAO 

OPĆENARODNA IMOVINA U VLASNIŠTVU OPĆINE LASTOVO - ZK. ULOŽAK 

575 

 

Antonia Frlan: U ovom zk. ulošku nalaze se dvije čestice koje su na Luži i dvije koje su u 

Lučici, u Lučici su označene kao put, a ove Luže su jedna je manja, jedan mali parking na 

putu od Luže do trafostanice, a drugi je baš dio te ulice. Sve su u istom zk. ulošku i upisana je 

općenarodna imovina s pravom upravljanja narodni odbor Općine Lastovo, tako da se Općina 

može upisati na te čestice. 

 

Gojko Antica: Ima li tko nešto reći? Ja mislim da je ovo jasno.  

 

Rino Barbić: A tko koristi te čestice? 

 

Gojko Antica: Pa rekla ti je ulica i parking. 

 

Antonia Frlan: Da, tri su, u Lučici su sve putevi, dole na Lužu... 

 

Rino Barbić: A parking gdje? 

 

Gojko Antica: Kraj trafostanice, rekla ti je. 

 

Antonia Frlan: Od Luže prema trafostanici, lijevo, 18 m2, odmah uz cestu, e sad tko koristi. 

 

Gojko Antica: Ajde, kad je već spomenuta Lučica, zanima me je li to ima veze s onim nekim 

primjedbama da su neki ljudi neke ulice uzurpirali i to? Znači, to spada u ove ulice koje su 

preostale, je li tako? Ne znam točno gdje se nalazi. 

 

Antonia Frlan: Uzurpirane su neke druge, koje su u vlasništvu Republike Hrvatske, tako da… 

 

Gojko Antica: Dobro, je li ova spada u te uzurpirane, ne? 

 



Antonia Frlan: Mislim da ne. 

 

Gojko Antica: Cijelim dijelom? 

 

Antonia Frlan: Ne znam, o kojem točno uzurpiranju govorite, znam za jedno, to je bilo na 

vlasništvu Republike Hrvatske, a sada ako ima nešto drugo. 

 

Gojko Antica: Ovako, da ponovim, ove ulice u zk. ulošku 575, koje se nalaze u Lučici, a 

navodi se da je to ulica ili cesta, jesu li čiste, eto, kako su drugačije, jesu li uzurpirane ili su u 

komadu te ulice ostale, jer znam, moje djetinjstvo da se oko svih kuća moglo prolaziti i da su 

sve bile ulice, a sada kada idem u Lučicu moram paziti, mora netko staviti znakove 

jednosmjerna, dvosmjerna. 

 

Anita Jančić Lešić: Zadnjih 15-tak godina ili dvadeset se u Lučicu radi čudo, ljudi kupuje 

kuće i lijepo je da se Lučica obnovila, ali se šire, to je strašno nešto što ljudi rade i to nisu 

Lastovci, moram priznati, nego su to ljudi koji su kupili iz vanka, da bi mi uopće mogli i 

reagirat, mi moramo upisati to na ono što je općenarodna imovina i što zapada Općinu, mora 

se upisati u vlasništvo Općine tada mi možemo i reagirati i tužiti i svašta raditi, ovo je 

rješavanje imovinsko pravnih odnosa da bi Općina mogla reagirati, ukoliko to treba. Druga 

velika stvar je, postoji jedna ogromna čestica koja ide od Pjevora skroz dole i zahvaća Lučicu 

i to je isto čestica koju bi trebalo, to je u stvari Republike Hrvatske jednim dijelom. 

 

Antonia Frlan: Nije, nego javno dobro, ali izlazi iz građevinskog pa je onda to malo 

komplicirano. 

 

Anita Jančić Lešić: E i to je malo problem upisati jer ako nemaš upisano vlasništvo, ne možeš 

baš ni reagirati, ako imaš upisano vlasništvo možeš i reagirati, protiv uzurpacija puta, a da je 

tamo strašno, je. 

 

Gojko Antica: Dobro, ja sam samo postavio pitanje. 

 

Antonia Frlan: Ne mogu vam precizno odgovoriti na to pitanje. 

 

Gojko Antica: Ma nije ni bitno, meni je jako drago da se to radi i da se to upisuje i da se to 

rješava. 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Odluku o preuzimanju 

nekretnine upisane kao općenarodna imovina u vlasništvu Općine Lastovo – zk. uložak 575 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s 

četiri glasova „za“) donosi 

 

Odluku o preuzimanju nekretnine upisane kao općenarodna imovina u vlasništvu 

Općine Lastovo – zk. uložak 575 (u prilogu) 

 

A.D. 7. IZVJEŠĆE O PROVEDBI PLANA GOSPODARENJA OTPADOM OPĆINE 

LASTOVO U 2022. GODINI  

 

Antonia Frlan: Znači, ovo je Izvješće za prošlu godinu, doneseno prema Planu gospodarenja 

otpadom Općine Lastovo koje je vrijedilo od 2017. do 2022. godine, više ne vrijedi i po 



novom Zakonu općine ga više ne donose, donose ga županije za cijelo svoje području. U 

njemu je navedeno što je sve napravljeno u prošloj godini, između ostaloga nabavljena je 

oprema u vrijednosti od 97.785,00 eura, to je bila oprema, kontejneri za reciklažno dvorište, 

nabavljen je buldožer koji se nalazi na Soznju u vrijednosti do 128.603,00 eura. Prijavljeni 

su bili radovi uklanjanja otpada odbačenog u okoliš na lokaciji Farma, to je i odrađeno, ali 

odrađeno je tek ove godine, onda nije u izvještaju. Navedene su i lokacije koje su lokacije 

divljeg odlagališta, tri su: bivše vojno odlagalište, Strelište i Farma tu piše da su sve tri idalje 

onečišćene, iako, evo Farma je u ovoj godini očišćena, a prijavljena je i druga lokacija, bivše 

vojno odlagalište, pa čekamo odluku Fonda po tom pitanju i dalje su navedene mjere i ciljevi 

za buduće razdoblje. Ima li pitanja? 

 

Carl Ivelja: Imam pitanje, što je s papirom, s onom prostorijom što je držao Kvinta? 

 

Anita Jančić Lešić: Komunalac je preuzeo prostor, sada se Komunalcu otvara, pošto su 

kontejneri za plastiku i papir već dosta dugo korišteni, a pošto kada ga podižu ima jednu 

metalnu šipku preko koje se on svaki put okreće, dosta su oštećeni, mi smo prijavili ponovno 

nadopunu komunalne opreme u iznosu s PDV-om od 120.000,00 eura i tu ide 15 kontejnera 

žutih, 15 zelenih, 15 plavih i tu idu žičani boksevi, tako da će korisnici moći zaključavati 

kontejnere, kontejneri će biti u žičanom boksu i korisnici će dobiti ključ tako da neće moći 

svatko u svačije smeće bacati. Tako da, mora se ići na razdvajanje, da se točno zna tko 

proizvodi koje smeće. 

 

Carl Ivelja: Pitao sam za papir. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, sada slijedi početak prikupljanja papira, ovo je bilo ljeto, nismo 

išli u to, sad na jesen oni trebaju početi skupljati papir i tamo ga odlagati. Dobili su prostor, 

ušli su u prostor ima 20-tak dana i sad na jesen bi trebali to početi raditi.  

 

Carl Ivelja: Hvala. 

 

Anita Jančić Lešić: I plastiku.  

 

Gojko Antica: Pomak se još nije dogodio, očekuje se pomak, ja neću postaviti pitanje. 

 

Anita Jančić Lešić: Skup je pomak, skupi su pomaci. 

 

Gojko Antica: Neću postaviti pitanje jer se ovo odnosi na prošlu godinu, ne znam je li točka 

dnevnog reda pokriva ovo što ću pitati, ali me zanima. Imamo kamere, imamo Strelište ono 

kao da nema kamera. 

 

Antonia Frlan: I kao da nema kamera. 

 

Gojko Antica: Ja sam prošao neki dan, prošetao sam, ne znam kako bi ono opisao, ono je ne 

drugi Sozanj nego druga dva Soznja. 

 

Anita Jančić Lešić: Postoji problem, postoji problem toga što Sozanj nema kapacitet za 

glomazni otpad, kada bi se glomazni otpad bacao na Sozanj, bio bi gotov. Našli smo jedno 

solomonsko rješenje, a to je da se tamo baca glomazni otpad, što čak ne bi bio problem da 

ljudi bacaju samo drveni otpad koji nije toliki zagađivač, problem je u tomu što kad ljudima 

kažeš glomazni otpad, oni tamo počnu bacati svašta. Najveći je problem kad bacaju stiropor i 



papir koji lete, pošto je tamo blizu heliodrom i tu stalno moramo paziti i zato smo dali ovo 

upozorenje ljudima da ne počnu bacati smeće svugdje. Mi, jednostavno nemamo mogućnost 

odlaganja glomaznog otpada na Soznju, prostorno, moramo ga negdje skloniti, trenutno je to 

Strelište. Strelište je bilo uređeno prije 7-8 mjeseci, bilo je fantastično, sada je opet kaos i to 

će trebati svako nekoliko sređivati, ja sam gledala u trećem mjesecu je bilo jedno, prije ljeta 

ljudi su ispraznili kuće i renovirali, to kada sam došla tamo, mrak mi je pao na oči.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Toga će biti sve više i više jer ljudi sve više renoviraju kuće i sve više 

će biti toga glomaznog otpada. 

 

Rino Barbić: Dobro, a što će se s tim otpadom na kraju? Hoće li se paliti? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovu godinu se samljelo masu jer je bilo glomaznog otpada, madraca i 

velikog otpada je bilo i na Soznju, samljelo se i smanjio se značajno obujam, međutim ta 

drobilica je užasno skupa za dovesti je tu, a i kad je ona bila tu zbog sređivanja Farme to je 

isto koštalo 70-ak tisuća kuna da bi ona samljela onaj višak glomaznog smeća po Soznju onih 

madraca i onih svih čuda koji su užasno nezgodni. Pošto smo kandidirali sređivanje puta 

prema Oblom brdu, znači, ne onog starog vojnog strelišta, ono je problem za sebe koji ne 

može ići preko divljih odlagališta, nego ona dva puta prema njemu, ako ste gledali to tamo je 

katastrofa što se napravilo, ja vjerujem da će opet doći drobilica i opet ćemo zdrobit to ili ako 

se užeže pa će se riješiti. 

 

Carl Ivelja: Ali ima neki otpad, glomazni otpad, špaher, je li se to može samljeti? 

 

Gojko Antica: Ma to je problem kulture ponašanja. 

 

Anita Jančić Lešić: Metalni otpad se može prodati i imamo privatnu osobu koja… 

 

Carl Ivelja: Ali, bacaju na to Strelište, bacaju špahere, svuda bacaju špahere, mislim, radi se o 

nekulturi, needukaciji i tako dalje, brigo moja prijeđi na drugoga. 

 

Anita Jnčić Lešić: Pa znam, to je teško, teško je to. Mi imamo kameru, kamera ne može… 

 

Antonia Frlan: Kamere su jako loše, ne može se po njima raditi jer ne možeš vraćati gdje god 

hoćeš nego tamo gdje je ona zabilježila nešto, a zabilježi na svaki pomak ptice koja preleti, a 

onda kad nađeš auto koje ulazi, snima ga dok ne dođe do Strelišta onda ga gubi jer više nije 

blizu, ne dobiva nikakav signal i snima ga ponovno kad se vraća i ne može se procijeniti je li 

to čovjek iskrcao odmah tu, je li otišao na sredinu, je li otišao na kraj, što je uopće nosio i što 

je uopće iskrcao.  

 

Gojko Antica: Da. 

 

Antonia Frlan: A ne može ni komunalni redar otići tamo pa po špaheru sada zaključiti ili drvu 

čije je, mislim to se ne može ni očekivati. 

 

Gojko Antica: Problem je, što tamo, evo ja konkretno, krivo mi je ako se čovjek time s bavi da 

ja njemu ne mogu ostaviti drugačije pa da on dođe sam po to. Meni nije problem staviti u 

prikolicu pa odnijeti metalni otpad i to mislim da sam riješio, problem je ovaj drugi otpad, ali 

problem je što tamo na Strelištu ima građevinskog otpada, željeza, gipsanih ploča i pločica. 

Znači, sve što god čovjek skupi, tako reći, sve stavi na jedan stol i sve baci tamo, to je u biti, 



da je to sortirano i složeno kako treba, da je drvo ovamo, kamenje onamo, željezo ovamo pa 

to možda netko i samelje i odnese i koristi za nešto drugo, na primjer za tamponiranje ceste bi 

bilo idealno, kupa, pločica kada bi se samljela i građevinski materijal, ali to je tamo nabacano 

s brda s dola, to ne možeš ni izgorjeti ni samljeti niti možeš imati ijednu kompaktnu smjesu 

jer je sve razbucano. Ima i barki, šaheri, drva, svega. 

 

Carl Ivelja: Ima još više snalažljivijih ljudi, koji ostave špaher i školjku od zahoda na 

Pasaduru i to stoji tako cijelo ljeto, sada govorim o tome da je to treba netko odnijeti, govorim 

o temu da taj majmun to tu stavi, lako je naći tko je preuređivao kuću na Pasaduru ovo ljeto, 

vrlo lako, gdje je stavljeno, tu je negdje, vrlo lako, pitajte mene u četiri oka pa ću vam ja reći 

tko je. Mislim, tako se ljudi snalaze, ja ću staviti tu smeće, skupit će ga. 

 

Anita Jančić Lešić: Nažalost, toga će biti. 

 

Carl Ivelja: To stoji tu cijelo ljeto, tu stoji, gledam ga, tu mi je barka, stojim, gledam ga, 

špaher. 

 

Anita Jančić Lešić: Komunalcu je veliki problem, ja sam rekla Lucijani i kažem im da oni 

moraju ljudima reći, kada oni nazovu, mora im točno reći gdje će, ali ima ljudi koji stavljaju 

glomazni otpad kraj kontejnera. Komunalac nema svoj kamion. 

 

Carl Ivelja: Ma, ne može taj dignut špaher, ne može svatko dignut taj špaher, mislim treba 

troje četvero ljudi za to podignuti. 

 

Anita Jančić Lešić: Komunalac bi trebao imati jedan kamion s granom da bi on mogao ići po 

selu, kada netko baci kauč kraj kontejnera, kada netko baci komodu, kada netko ostavi špaher 

kraj kontejnera. Znači, za dizanje glomaznog otpada Komunalac nema s čim to pokupiti, ako 

oni veliku stvar ubace u ono dole, imaju problem s iskrcavanjem i razbit će im nešto, 

razumiješ, oni ne smiju u onaj svoj kamion za kontejner ubaciti ovaj stol, ne mogu jer će 

napraviti… 

 

Carl Ivelja: Moglo se naći neko privremeno rješenje, mogao je netko s kamionom s granom, 

zamoliti ga, platiti ga ako treba. 

 

Anita Jančić Lešić: Pa mora ga se platiti i to prilično. 

 

Carl Ivelja: Ili može sistem usluga za uslugu. 

 

Anita Jančić Lešić: Danas su ti privatnici vrlo… 

 

Gojko Antica: Dobro, ja sam na prošloj sjednici rekao da će biti više para pa će valjda biti i 

više ljudi koji će to raditi, nadamo se, malo smo izašli iz ove točke. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, i što se tiče otpada, također taj kamion za odvoz otpada je u vrlo 

lošem stanju, imao je mali kvar, popravio se u tri dana, znači, ovo ljeto, bili smo umrli od 

straha da se nije popravio bila bi stvarno panika, Komunalac je razmišljao o kupnji novog 

vozila, novo vozilo košta otprilike 130.000,00 eura kada bi ga uzeli na leasing, učešće je 

34.000,00 eura od kojih bi Komunalac mogao dati pola svojih sredstava, pola bi trebala dati 

Općina i Općina bi u tom slučaju trebala preuzeti leasing na sedam godina, 2.000,00 kuna 

mjesečnu ratu, što je 24.000,00 kuna godišnje na sedam godina, to je ogromna obveza Općine, 



to nije jedino što Komunalcu treba da bi funkcionirao. Druga opcija je da će početkom godine 

izaći natječaj za hibridna električna vozila preko Fonda za zaštitu okoliša, sad je Fond za 

zaštitu okoliša financirao samo onu razliku između klasičnog vozila i hibridnog vozila jer je 

ono skuplje, sada imam informaciju da će platiti 60% hibridnog vozila. 

 

Gojko Antica: Od ukupne cijene? 

 

Carl Ivelja:  Koliko dođe to hibridno vozilo cca? Ovaj je 130.000,00, ovaj? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovaj je sigurno 20-30.000,00 eura skuplji, minimalno. 

 

Gojko Antica: E, a 60% je 60% posto. 

 

Carl Ivelja: Znači, 150, 160.000,00 eura. 

 

Gojko Antica: A 60% je 90.000,00 eura. 

 

Anita Jančić Lešić: To je Općini još uvijek jeftinije i Komunalac ima neka sredstva i opet 

ćemo tražiti pomoć, čin taj natječaj izađe, Općina će se morati kandidirati tako da ćemo mi za 

slijedeći Proračun isto trebati staviti vozilo. U svakom proračunu stoji 500.000,00 kuna za 

vozilo u nadi da će izaći natječaj koji će nam bit ne povoljan, ali da ćemo ga moći izdržati. 

 

Marinela Kvinta Lešić: I u nadi da će vozilo koje imamo raditi do tada. 

 

Anita Jančić Lešić: I da će do tada izdržati to vozilo. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Što neće. 

 

Anita Jančić Lešić: Nemoj to reći, ja se nadam da će s početkom godine izaći natječaj tako da 

bi mi trebali ići u nabavku vozila, s tim da, 60% će platiti Fond, 15-17.000,00 eura, ja mislim, 

Komunalac ima, morat će iz Općinskog proračuna nešto, nešto ćemo tražiti i od Županije ili 

nekoga da idemo s novim vozilom jer se bojim s ovim vozilom iduće ljeto.  

 

Carl Ivelja: Koliko već traje ovo vozilo? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako ili je 2004., ja mislim da je 2004., dvadeset godina ili je 2006. 

godine. 

 

Rino Barbić: Ali su ga satrali. 

 

Anita Jančić Lešić: Dvadeset godina, ali po svim tim pravilima to vozilo je za otpad. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Tehnički neispravno, opasnost na cesti. 

 

Rino Barbić: Tako je, ali su ga, ti kad dobiješ vozilo trebao bi ga održavati, ali oni ga uopće 

nisu održavali, vozio ga je Srđan i ovaj i onaj, svi su ga vozili, radili onamo s njim, ja bi volio 

da to auto može izdržati dvadeset godina, malo ga pričuvaš pa će izdržati. 

 

Carl Ivelja: Sretni su oni što je izdrža koliko je izdrža. 

 



Rino Barbić: Ma da. 

 

Gojko Antica: Moga je za pedeset, a krepa je već pet puta. 

 

Rino Barbić: To je. 

 

Gojko Antica: Ali koliko sam ja izračunao bolje je uzeti ovo hibridno za 60-70 tisuća, nego 

ovog nehibridnog kojega bi sam platio za 130 tisuća, znači uštediš nekih 70 tisuća eura. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, ovo je povoljnije, ali morat ćemo prenjeti neka sredstva i nadati se da 

će naći način da što manje platimo, u svakom slučaju morat ćemo jedan dio platiti, to isto 

slijedi za iduću godinu. 

 

Gojko Antica: A zamisli da ti krepa usred ljeta ovi, gdje si onda? 

 

  

Anita Jančić Lešić: Nemoj to uopće govorit. 

 

Gojko Antica: Znači, moramo uzeti drugo i to je riješeno, mislim riješeno, zaključak je ti koji 

je. 

 

Anita Jančić Lešić: Znači, kandidirano je za smeće žicane ograde u koje se stavljaju 

kontejneri, oni će imati ključeva onoliko koliko ima korisnika i svaki korisnik će imati ključ i 

neće drugi moći ubacivati.  

 

Marinela Kvinta Lešić: Za što, za miješani otpad? 

 

Carl Ivelja: Pardon, žičana ograda za jedan kontejner za jednu kantu? 

 

Anita Jančić Lešić: I za više. Ima i za jedan i za dva. 

 

Carl Ivelja: Onda, ja mogu baciti smeće u njegovu kantu? 

 

Antonia Frlan: Ne, odvojeni su. 

 

Gojko Antica: Ako imate zajednički ključ, možete baciti zajedno.  

 

Antonia Frlan: Da, ali ima boks koji je za četiri kontejnera, ali ti su kontejneri unutra 

odvojeni. 

 

Carl Ivelja: Da, odvojeni su, ali ja sam postavio pitanje, mogu li ja staviti u njegov kontejner? 

 

Anita Jančić Lešić: Ne, ovako ide, znači, ako je boks na nekom području četiri kontejnera, on 

može imati plavi, žuti kontejner on može imati za plastiku i papir te ima jedan zeleni 

kontejner u kojem gravitiraju pet obitelji, tih pet obitelji ima ključ i oni svi bacaju zajedno u 

mješoviti otpad još uvijek to nije vaganje, ali se sprječava da drugi... 

 

Carl Ivelja: Razumijem, ok, dobro. 

 

Gojko Antica: To je neka vrsta edukacije u prijaznom periodu. 



Anita Jančić Lešić: Postoji mogućnost da će ljudi bacati okolo, ali jednostavno svi oni koji 

plaćaju smeće da imaju uslugu koja ide sve više prema tome da ide ta proizvodnja smeća i 

onda će se isto tako, mi sada, stave se žuti i plavi kontejneri i mogu biti svi jako uredni i 

napuniti ga papirom, ako jedan poslije baci preko njega hranu ili bilo što drugo, on cijeli mora 

otići u miješani otpad, a ovako kada se zna da je to od tih par obitelji, da je to plastika ipak je 

to drugačije. 

 

Gojko Antica: Prebacuje odgovornost, odmah. 

 

Anita Jančić Lešić: Mislim, ali imaš kontrolu jer ovako će se susjedi dogovoriti, neće raditi 

probleme, recimo, vidjet ćemo. 

 

Gojko Antica: U svakom slučaju ovo je samo jedna skala više. 

 

Anita Jančić Lešić: Puno skalini treba, da bi se to dovelo u red, puno, puno i nema samo skale 

nego i novaca u stvari. Mi smo razmišljali da napravimo i vage za miješani otpad, znači, 

postojali su male digitalne vage s ključem, znači, svatko dobije karticu i kada staviš miješani 

otpad provučeš karticu, ona se otvori i tvoja kesa ide dole i to bi bilo idealno. Međutim, drugi 

koji su krenuli prije nas u to, su doživili da su se ti mali aparati koji se navare na poklopac od 

kontejnera, razbijali, netko je došao, nije mogao ubaciti, nema ključ, susjed ili tko, rumba. Oni 

koštaju preko tisuću ipo kuna, popravak je skup i oni koji su krenuli u to, su prestali to raditi, 

na taj način da se važe. Dobavljač koji je dobavljao to, on je prestao to uvoziti, to se u stvari 

više ne može nabaviti jer su svi odustali od toga zato što se, toliko je kvarova i štete da se ne 

isplati.  

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te se prima na znanje Izvješće o provedbi 

Plana gospodarenja otpadom Općine Lastovo u 2022. godini. 

 

Izvješće o provedbi Plana gospodarenja otpadom Općine Lastovo u 2022. godini (u 

prilogu) 

 

A.D. 8. IZVJEŠĆE O RADU OPĆINSKE NAČELNICE OD 10.6. – 31.12. 2022. 

GODINE 

 

Predsjednik Gojko Antica daje riječ Općinskoj načelnici Aniti Jančić Lešić. 

 

Anita Jančić Lešić: Znači, ovo je za krajem 2022. godine, ovdje sam ja navela nekoliko stvari, 

pošto se, malo mi je sada to nezgodno zato što se u stvari vuče kroz više vremena. Krajem 

prošle godine u drugoj polovici prošle godine napravili smo projektnu dokumentaciju zgrade 

na Pjevoru, Centar za kulturu Lastovo koja je u sve skupa u iznosu 29.000,00 eura to je oko 

250.000,00 kuna, pripremili smo Plan, kojega nećemo mi platiti na sreću za dezinsekciju 

Palaca i Sv. Ivana, oni su došli prije par dana i to je sada krenulo. Palacu je već napravljena 

dezinsekcija, Sv. Ivan se radila danas, to je iznos oko, ja mislim 180.000,00 kuna, nećemo mi 

platiti, platiti će Hrvatski restauratorki zavod. 

 

Gojko Antica: Ali govorimo od 2022. godini, ne govorimo o sadašnjosti. 

 

Anita Jančić Lešić: Tada se to prikupljalo, znači, što se tiče sklopljenih ugovora, sklopili smo 

Ugovor o uređenju pomorskog dobra, plaža Skrivena luka od 35.000,00 eura i ona je 

realizirana u prvoj polovici ove godine. Znači, do šestog mjesece, ja mislim čak u sedmom. 



Također, dobili smo preko Programa za kulturu za monografiju Lastovskog poklada za onu 

knjigu, 3.583,00 eura i s tim smo sudjelovali u izdavanju te knjige. Ono što je provedeno, 

krajem prošle godine, Programom uređenja mjesta Lastova, asfaltirane su prometnice u iznosu 

od 82.000,00 eura, to je oko 600.000,00 kuna, također, krajem godine obnovljen je vanjski dio 

crkvice Sv. Mihovila isto tako oko 300.000,00 kuna. Program sufinanciranje  komunalnih 

potreba za javni prijevoz, dobili smo 17.000,00 eura i u tom izvještaju je napravljen popis 

etnološke zbirke otoka Lastova početkom ove godine, dobili smo katalog i ovo ljeto smo 

stvorili etnološku zbirku, to se odnosi na prošlu godinu. Malo sam gledala, teško je to jer je 

ovo za pola godine pa je nešto u prošloj, nešto je…Ovako sam gledala u 2021. godini, 

Proračun je bio 4.382.000,00 kuna, znači to je bilo u 2021. godini, u 2022. godini Proračun, 

izvršenje Proračuna je 7.419.000,00 kuna što je 41% je Proračun veći u 2022. godini nego u 

2021. godini. Vlastiti prihodi u 2022. godinu su 4.300.000,00 kuna, a od toga 3.900.00,00 

kuna su prihodi od projekata odnosno potpora. Znači, pola proračuna, 41% proračuna nisu 

izvorni prihodi od poreza, nisu vlastiti prihodi nego su dobiveni preko javnih poziva na 

natječaj projekata, potpora i tako dalje. Znači, recimo to je sukus te 2022. godine, za zaštitu 

okoliša je uleženo 1.500.000,00 kuna, 20% našeg proračuna ide na vrtić, to je to za prošlu 

godinu, a sada će ići na slijedećem Vijeću izvještaj za prvu polovinu ove godine. 

 

Gojko Antica: Dobro, ali slijedeće Vijeće je svečana sjednica. 

 

Anita Jančić Lešić: Slijedeće Vijeće je svečana sjednica, ali vjerujem da ćemo morati isto 

tako, opet će biti materijala pa ćemo, vjerujem kroz deseti, sigurno imati nešto.  

 

Gojko Antica: Ima li netko neko pitanje? 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te utvrđuje da se prima na znanje Izvješće o 

radu Općinske načelnice od 10.6. – 31.12.2022. godine. 

 

Izvješće o radu Općinske načelnice od 10.6. – 31.12.2022. godine (u prilogu) 

 

A.D. 9. PROGRAM DEMOGRAFSKIH MJERA ZA POTICANJE RJEŠAVANJA 

STAMBENOG PITANJA MLADIM OBITELJIMA NA PODRUČJU OPĆINE 

LASTOVO U 2024. GODINI 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, do sada Općina Lastovo nije imala ovaj program mjera kojim se 

potiče rješavanje stambenog pitanja mladih ljudi i mladih obitelji, neke općine ga imaju, 

neke općine ga nemaju. Za proračun Općine Lastovo koji je eto 4.300.000,00 kuna bio lani, 

vlastitih sredstava, mi imamo stvarno jako puno obaveza, samo nam vrtić dođe osamsto i 

nešto tisuća kuna, tako je bilo lani, ove godine može biti samo veći. Međutim, ovaj program 

je u iznosu od 4.000,00 eura za mladog čovjeka ili mladu obitelj koji će krenuti rješavati 

svoje stambeno pitanje tu je i definirano za kupnju stana, za kupnju kuće, za rekonstrukciju 

kuće u obiteljskoj kući i to smo prilagodili s obzirom da veliki broj naših mladih ljudi, unutar 

vlastite obiteljske kuće koja nije izgrađena stvara novu stambenu jedinicu sebi i to je isto 

ulaganje koje je vrijedno poticanja odnosno vrijedno poticanja je svako ulaganje u stambeno 

rješenje, naravno da s ovim nećemo mi tu značajno pridonijeti 4.000,00 eura nije puno na 

takve velike troškove kao što je rješavanje stambenog pitanja, ali je ipak jedan vrijedno i 

istovremeno je prilagodba poticanju stanogradnje od strane države preko njezinih 

mehanizama, da bi nam država mogla, da bi našim mladima država mogla krenuti u mjere 

poticanja stanogradnje prvo Općina mora dati svoj dio, zato smo donijeli ovo odluku tako da 

će Općina izdvojiti neka svoja sredstva, a onda kako Općina ima taj program onda mladi s 



otoka Lastova mogu aplicirati i na druge državne, potpore ministarstava i tako dalje. Znači, 

te dvije stvari se nadopunjuju. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Kakav je pravilnik o temu i kakvi su uvjeti toga? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovdje su detaljno razrađeni uvjeti, sve je detaljno razrađeno. 

 

Gojko Antica: Ja sam pročitao i sviđa mi se te ne vidim nikakvu manu.  

 

Anita Jančić Lešić: Stvarno smo se trudili da obuhvatimo sve i da bude ok. 

 

Gojko Antica: Vidim da je to super, dosta je da nekome riješiš da ima za nekakvu 

papirologiju pa si već krenuo u to, ali, meni je smiješno, ja se opet vraćam na to, kad bi 

mladim ljudima mogli da svoje nekretnine kroz odvjetništvo, kroz neke lakše papirologije, 

javne bilježnike, da svoje nekretnine prebacuju na sebe, da bi to isto bila izdašna pomoć kao 

što je ova. Ovo je dobro zbog ovoga što si rekla zbog državnih poticaja. 

 

Anita Jančić Lešić: Poticaja i tako dalje jer u svakom slučaju mi ne možemo tražiti poticaje 

za naše, ako mi nismo dali poticaj, mi moramo dati neki poticaj, reći mi smo dali koliko smo 

mogli i sada uključite nas odnosno mlade ljude u taj sustav. Krenuli smo s rješavanjem toga 

da se državna imovina aktivira u smislu stambenog rješenja za mlade ljude, kadrove i tako 

dalje, ali onda moramo i mi prvi potaknuti da bi mogli tražiti da i država reagira, zato je 

donesena ova odluka. 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje raspravu te stavlja na glasovanje Program 

demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladim obiteljima na 

području Općine Lastovo u 2024. godini. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Gojko Antica utvrdio je da se jednoglasno (s 

četiri glasova „za“) donosi 

 

Program demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladim 

obiteljima na području Općine Lastovo u 2024. godini (u prilogu) 

 

A.D. 10. VIJEĆNIKČKA PITANJA 

 

Carl Ivelja: Ovdje ispred sebe imam tri maila koja su upućena Općini, znači, prošle godine, a 

radi se o nekoj peticiji, za rješavanje pitanja vode na Peknici, tom predjelu, Pod glavicu i 

tako dalje. Uglavnom, ima ih ovdje dvadeset i jedan u potpisu. 

 

Anita Jančić Lešić: Gornja banda? 

 

Carl Ivelja: Gornja banda, koji nemaju vodu, odnosno imaju problema s vodom u ljetnim 

mjesecima. Znači, ni na jedan dopis ni na jedan mail nije odgovoreno, čovjek mi čak tvrdi da 

se ne odgovara na telefonske pozive i od strane Općine i od strane NPKLM-a, znam da je 

trebalo riješiti prije vodu, vodovod do tamo i onda je ispala neka komplikacija u vezi 

zemljišta, mislim da je to samo odgovor NPKLM-a koji će razvlačiti do god im mi budemo 

dopuštali, razvlačiti će te investicije. Mislim da moramo izvršiti pritisak na NKPLM i to što 

prije riješiti jer danas je 2023. godina, neshvatljivo je da netko nema vodu, neshvatljivo je. 

Ne može dobiti vodu nikako, ne može tu ljeti jer nema vode, ne može se stajati u kući jer 



nema vode.  

 

Anita Jančić Lešić: Apsolutno, ovako, što se tiče toga, u prošlom ljetu je bilo stvarno jako 

puno primjedbi, ja sam se sastajala s ljudima, ovu godinu mi je samo jedan korisnik došao i 

razgovarali smo o tom problemu. Problem je u tome što je ta trasa dotrajala, što jako često 

puca i ona je u planu NPKLM-a za rekonstrukciju, znači imam informaciju od NPKLM-a, to 

je posao koji oni rade, ne radi ga Općina Lastovo, ne može ga raditi Općina Lastovo, da će 

oni to napraviti kroz ove zimske ili proljetne mjeseci i da će do slijedećeg ljeta to biti 

riješeno, ono što će Općina nastojati napraviti, odnosno Općini je u planu da kandidira preko 

Ministarstva regionalnog razvoja u Programu uređenja mjesta Lastova da se nakon toga ta 

cesta, to je znači od Pjevora do Peknice da se asfaltira, znači moramo to raditi u koordinaciji. 

Direktor NPKLM-a me uvjerava da će to biti napravljeno ove zime, prije ljeta. 

 

Carl Ivelja: Ne smijemo riskirati s tim, prije ljeta je širok pojam, ove zime mi se više sviđa, 

definicija ove zime, znači to je do 31. ožujka, do proljeća. Ljudi dolaze u zimskim 

mjesecima ovdje, imaju potrebe tuširanja, ne znam čega. NPKLM je rekao da ne može 

promijeniti cijevi zato što se ne zna vlasništvo, to je odgovor ono, samo otkačite privremeno  

od mene pa ću ja to kad bude. On će prije ulagati u Korčulu, prije će ulagati u Pelješac gdje 

je veći lobi nego na Lastovo. Znači, moramo to malo pritisnuti, mi imamo 8% vlasništva u 

NPKLM-u i moramo pritisnuti da se to obavezno napravi ove zime, obavezno. 

 

Anita Jančić Lešić: Mora se to napraviti ove zime, definitivno, došlo je do odgode, znači 

NPKLM je prošle godine napravio 400 metara cjevovoda u Zaklopatici, novog, je postavio, 

u onom dijelu, znači od vrha, gore, gdje je ona okuka prema Šilju.  

 

Gojko Antica: Pa nema onamo 400 metara? 

 

Anita Jančić Lešić: Ima. 400 metara novog cjevovoda je napravljeno to ne ispričava ovo što 

nije napravljeno.  

 

Carl Ivelja: Ne, nikako. 

 

Anita Jančić Lešić: Druga stvar, oni su donijeli odluku da će, znači Prehodišća koji nemaju 

vodu, da će napraviti, to je oko 300 metara, ja mislim, da će dovesti vodu direktno od, ne 

preko Pasadura, nego će je dovest direktno tamo od gdje dolazi voda na Lastovo, znači, Za 

rebra. 

 

Carl Ivelja: Kada bi to bilo? 

 

Anita Jančić Lešić: E to sada još ne znam, to sada moramo malo… 

 

Carl Ivelja: Ljudi su se žalili u Prehodišću za tu vodu, isto imaju problem, dobro, oni imaju 

mogućnost cisterna to je sve srednjovjekovno postupanje, a ovi gore nemaju ceste, ne može 

svuda ni doći vatrogasno vozilo. Jednostavno, ljudi su, ne mogu drugačije, ima kuću, čovjek 

se ovdje, naslov je, što je kuća bez vode. 

 

Anita Jančić Lešić: Ja sam apsolutno svjesna toga. 

 

Carl Ivelja: Ovdje navodi i ime, znači voditelja odjela za gospodarenje vodama i voditeljice 

službu za korištenje voda, znači to su iz Hrvatskih voda, možemo im se obratiti i za 



sufinanciranje, oni pomažu u tim slučajevima kada je broj priključaka mali, sredina je 

financijski slabije situirana, oni pomažu, oni će i dati neki novac, treba se obratiti.  

 

Anita Jančić Lešić: To je dogovoreno. 

 

Carl Ivelja: NPKLM ima samo skuže, ne želimo doći na Lastovo, rade samo ono što moraju, 

baš moraju, izbila je kanalizacija, odradili su to, izgleda da su odradili dobro, bio sam 

skeptičan kad su radili. 

 

Anita Jančić Lešić: Odradili su dobro, odradili su kanalizaciju, ja sam se isto bojala što će 

biti, ali ovo ljeto se nije pumpalo i nije curilo, nisam se htjela puno hvaliti jer obično kad se 

pohvališ onda nešto zezne, ja govorim šutit ću do kraja ljeta i ne curi jer je bilo došlo do toga 

da se svaki tjedan pumpa i s obzirom da ovu godinu nemamo vlastito vozilo za odvoz 

fekalija. 

 

Gojko Antica: Imamo vozilo. 

 

Rino Barbić: Nema ga tko voziti, nemamo vozača.  

 

Anita Jančić Lešić: Onda nemamo vozača, da je ovu godinu to bilo, ja ne znam što bi bilo, 

jer smo mi ovako mogli zvati. 

 

Carl Ivelja: Uglavnom, ja bi da se donese zaključak da se razgovara s gospodinom Belićem, 

da se to garantira, mislim. 

 

 Anita Jančić Lešić: Mi to moramo raščistiti točno kada će biti jer onda mi moramo planirati 

naše asfaltiranje, to mora biti brzo dogovoreno, ja sam razgovarala s njim, rekao mi je da mu 

treba par dana da sa svojim inženjerima to malo planira, pa ćemo znati točan datum. To bi 

trebalo biti riješeno. 

 

Gojko Antica: Dalje. 

 

Carl Ivelja: Imam jedno pitanje, na Vlaku, meni ispred kuće ima jedno deblo koje stoji tu, ne 

znam, slagat ću, 5-8 godina, nemam pojma točno koliko stoji tamo, Komunalac to sigurno ne 

može. 

 

Anita Jančić Lešić: Ne, oni nemaju... 

 

Carl Ivelja: Dobro, mislim da bi trebali surađivati sve službe, svi čimbenici koji nešto znače 

na Lastovu, Park bi to mogao odraditi, nekako i ispilati, pitat Dukića kamion, pitati Jerka 

Liža kamion, podignuti tu granu. 

 

Gojko Antica: Je li to u moru ili je vanka? 

 

Carl Ivelja: To je vani, na Vlaku, podignuli su je i staviti to gore. 

 

Gojko Antica: Pa što se to ne raspila za na… 

 

Carl Ivelja: Ne znam, možda ljudi neće razbiti pilu ili možda je to tvrdo, nemam pojma, ali 

se može podignuti, zamotati lancima, podignuti na kamion i odnijeti, ljudi misle da to tako 



mora biti, turisti misle da to tako mora biti da je to za sjediti, ali ne znam tako stoji već 5-6 

godina. 

 

 Anita Jančić Lešić: Dobro. 

 

Carl Ivelja: Mislim, radimo jedni drugima uslugu, ti meni napravi to, ja ću tebi to napraviti. 

Kamioni su s granama polomili pola cesta na Lastovu i nije im naplaćena kuna, ne 

odgovaraju za ništa pa čovječe Božji ponesi mi ovo deblo, zamotaj ga s lancima, podigni ga i 

odnesi ga, gdje god znaš, tamo na smetlište, odnosno ispred kasarne, ispred heliodroma, to se 

može napraviti.  

 

 Anita Jančić Lešić: Dobro. 

 

Carl Ivelja: Imao sam onda, pričao sam o nekim ležećim policajcima, zapisali ste u rokovnik, 

treba napraviti elaborat, treba ovo, treba ono, mislim treba donijeti zaključak da ćemo 

napraviti to, dogodit će nam se to da će netko poginuti ispred ispred njezinog kafića, ispred 

vaših zgrada tamo u Uble, u Dragovodu, dogodit će nam se i bit će kasno. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, ovako. 

 

Carl Ivelja: Idemo to riješiti, moramo, ja nemam mogućnosti mjerenja brzine, ja sam uvjeren 

da ljudi prolazu recimo meni ispred kuće sa 60-70 km/h, siguran sam, Moje je dijete sada 

već veće, ali ima i gdje su mala djeca, izletit će malo dijete, neće ga nitko spasiti, ako se ne 

može spasiti mačka, ne može ni dijete, ne može se spasiti dijete, idemo donijeti neki 

zaključak. Znači, sve što rečem ovdje, nekako se potiskuje, rekao sam nešto, jer se strašim 

nečega, strašim se posljedice. 

 

 Anita Jančić Lešić: I ja se strašim posljedica i ja sam se naježila tamo na ulasku u Ubli, u 

ovih dvadeset godina dvjesto puta. 

 

Carl Ivelja: Idemo napraviti elaborat i idemo to riješiti, ne znam koliko to košta, uglavnom, 

sigurno manje nego ljudski život. 

 

 Anita Jančić Lešić: S tim da u izradi prometnog elaborata, mi ne možemo državnoj cesti 

diktirati što će raditi, ali mislim da se na državnoj cesti da je to već bilo pitano, da državna 

cesta ne dozvoljava da se stave ležeći policajci, recimo na ulazu u Ubli gdje su one početne 

zgrade, gdje je Tonino i to. 

 

Antonia Frlan: Mi ćemo moći napraviti elaborat samo za nerazvrstane ceste. 

 

Gojko Antica: Samo malo, ne znam jesam li ja krivo čuo ili sam sanjao ili je istina, ali sam 

čuo da se misli da je državna cesta do Sv. Roka, a ispada da je državna cesta do ambulante. 

 

Anita Jančić Lešić: To je bio spor. 

 

Antonia Frlan: Nije istina, možda ste tako čuli, ali to nije istina. Do prije dva ili tri mjeseca 

je bila do Sv. Roka, a zadnjom Odlukom je skraćena i do uljare je.  

 

Gojko Antica: A tko je donio tu Odluku? 

 



Antonia Frlan: Odluku je donio ministar. 

 

Gojko Antica: A kakva je situacija u Ublima, ima veze s crkvom ili? 

 

Antonia Frlan: U Ublima se spaja sa županijskom cestom. 

 

Gojko Antica: Znači, sve je… 

 

Anita Jančić Lešić: Državna cesta je kroz Ubli sve do završetka rive i onda se nastavlja, Ubli 

– Pasadur je županijska, a sve to one butigice je državna. 

 

Gojko Antica: Znači, mi na državnoj cesti ne možemo ništa predložiti, naložit, zatražiti, 

dogovoriti? 

 

Carl Ivelja: Može se pitati, sigurno se može pitati, oni ne moraju prihvatiti, možemo im 

uputiti zahtjev da se tamo napravi, da je situacija takva kakva je, može se razgovarati i s 

policijom da tamo naplate koju kaznu. 

 

Anita Jančić Lešić: To je možda i najučinkovitije da se to spriječi, jer već se tražilo. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Policija nije zainteresirana, mi smo probali u više navrata preko 

policije, ali… 

 

Carl Ivelja: Ali, nije ta policija koja, mislim neće kazna svakoga promijeniti, razumijete? 

 

Anita Jančić Lešić: Neće, ali ipak. 

 

Carl Ivelja: Kada netko razbije auto, dobro razbije auto, to će ga opametiti, to sam siguran. 

 

Anita Jančić Lešić: Samo da nitko ne izgubi glavu.  

 

Carl Ivelja: Ili to ili slomiti nekome ruku ili jedno ili drugo, mislim, to najbolje djeluje. 

 

Anita Jančić Lešić: Razumijem te, to je užas, ali… 

 

Carl Ivelja: Sada kada je već Gojko spomenuo, znači, sada se zna da je državna cesta do 

uljare, prije dvije godine sam postavio pitanje parkiranja, parkinga, uređivanje parkinga, 

parkiranja na Pjevoru, negdje je kaos, dođemo na, ne može se nigdje nitko parkirat, mislim 

da kada bi se naplatio parking, možemo mi zaposliti studente ili napraviti natječaj pa neka se 

javi neka obitelj, fizička osoba ima načina sada da se napravi natječaj i neka se bolji ponuđač 

prihvati naplaćivanja parkinga i riješiti ćemo puno, neće biti toliko gužvi, netko neće htjeti 

platiti parking, parkirati će na Sv. Martin, parkirat će tamo, neće doći na Pjevor, a ja ako 

moram doći u butigu na Pjevor, parkirati ću na Pjevor i platiti ću za to toliko i toliko kuna. A 

može se riješiti tko živi tamo na Pjevoru, tko se osjeća oštećenim pa se dogovori… 

 

Anita Jančić Lešić: Na neki način se to može riješiti. 

 

Gojko Antica: Godišnja neka, 500 kuna i gotovo. 

 

Carl Ivelja: Godišnja neka preplata. 



Anita Jančić Lešić: Ovaj, da, ovako u našem Prostornom planu je stajalo da je državna cesta 

do draulike, je li tako? 

 

Antonia Frlan: Ne, nego do Sv. Roka. 

 

Carl Ivelja: Tako je stajalo u policiji, kad sam radio bilo je do crkve Sv. Roka. 

 

Antonia Frlan: Je, pa govorim vam, prije par mjeseci je bila do Sv. Roka. 

 

Anita Jančić Lešić: E, onda smo tražili… 

 

Carl Ivelja: Žalosno što smo izgubili ovo ljeto, ovo ljeto smo mogli naplaćivati parking. 

 

Gojko Antica: Dobro, to… 

 

Anita Jančić Lešić: Dobro je to što su konačno… 

 

Antonia Frlan: To je bilo početkom sedmog mjeseca, nije se moglo. 

 

Anita Jančić Lešić: Sada bi trebalo napraviti elaborat ovu zimu i riješiti parking na Pjevoru 

jer državne ceste, pošto je bilo njihovo, oni neće dati uvjete da se s njihove ceste parkira i 

odparkira, u uskoj cesti jer ne žele biti odgovorni. 

 

Carl Ivelja: Dobro, sada više toga problema nema, možemo parking napraviti, ovako kako 

nam paše i staviti aparat, ako će ga uzeti privatna osoba, ona će odlučiti kako će naplaćivati 

parking i napraviti ćemo smanjenje gužve na Pjevoru, ono je kolaps, ljeti je katastrofa. Pa je 

svatko nervozan, pa trubi i tako dalje, još sam nešto zaboravio prije kad sam pričao o vodi, o 

Peknici i tamo gore, jesu li izvršena mjerenja, geodetska mjerenja, mislim da sam dobro 

razumio da su napravljene geodetske izmjere da se upiše Općina kao vlasnik te ceste. 

 

Anita Jančić Lešić: Geodet je izmjerio. 

 

Carl Ivelja: Tako da ne bude više prostora za skuže, to će se riješiti, izmjereno je i sada treba 

napraviti elaborat. 

 

Anita Jančić Lešić: Napraviti elaborat i dati na uknjižbu jer ona cesta, znači, sve te ceste su 

proglašene javnim dobrom, putevi, ali još uvijek nisu uknjižene, nego su sve ceste na 

privatnim česticama još uvijek, iako Općina ima mogućnost da uknjiži sve što je, bez 

problema bi trebalo uknjižiti sve što je starije od 2014. godine, a toga je puno. Međutim, ne 

možemo to napraviti bez geodetskog elaborata, znači, mora doći geodet, točno izmjeriti 

cestu, izdvojiti čestice. 

 

Carl Ivelja: Znači, još to nije sređeno sve? 

 

Anita Jančić Lešić: Za ovu da, ali za masu drugih još nije.  

 

Carl Ivelja: Dobro, ja pitam sada za ovu dionicu.  

 

Anita Jančić Lešić: Za ovu je izmjereno i izmjereno je dole Sv. Antoni i sada bi trebalo 

mjeriti Pasadur, Pasadur bi trebalo riješiti jer ono je velika čestica i oni bi trebalo riješiti, ona 



drugi red, pogotovo, ali cijelu onu česticu bi trebalo uhvatiti. 

 

Gojko Antica: Misliš, cestu? 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Antonia Frlan: Ona je ucrtana, samo… 

 

Anita Jančić Lešić: Ona je ucrtana i to je put javno dobro, ali nije imovinsko-pravno 

riješeno, odnosno te čestice nisu istovjetne sa stanjem u prostoru i onda treba napraviti 

geodetski elaborat, da on točno izmjeri kako je, to isto dosta i košta, ali moramo to napraviti. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Pričali smo o ogradi na dječjem igralištu Ubli, u dva navrata. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, to je državno vlasništvo, tražili smo povrat.  

 

Antonia Frlan: Ne, poslali smo zahtjev za uknjižbu Sudu. 

 

Anita Jančić Lešić: Na onu tabularnu? A odbili su već jedan put. 

 

Antonia Frlan: Poslali smo davno, ali Sud je… 

 

Carl Ivelja: Na koje igralište, pardon? 

 

Marinela Kvinta Lešić: Nogometno igralište Ubli gdje se djeca igraju. 

 

Carl Ivelja: Pa zašto ne bi dali? 

 

Antonia Frlan: Dali su, prvi put je Sud odbio jer im je falio jedan papir, dostavili smo im, ali 

ima od toga dosta, štrajkali su dva mjeseca valjda će sada brzo, računam da će se to riješiti 

jer nema razloga da se ne riješi. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ono na cesti i prema Sireni, da ne trču na cestu, da ne izleču. 

 

Carl Ivelja: Zašto ne bi dali, to pitam.  

 

Gojko Antica: Carlo jesi li ti gotov, imam ja nešto. Znači, ovako s obzirom da sam 

involviran u to, Pravilnik o pomorskom dobru ide hitno, znači ovo što je u gdje je 

građevinska zona to je Općinsko, a van građevinske zone je Park prirode i sad je ovaj 

Pravilnik, navodno mjesec dana traje javna rasprava, a 1.11. je zadnji rok za taj Pravilnik pa 

samo sugeriram, valjda i vi znate to, da to treba, nažalost, navrat na nos riješiti kroz ovih 

dvadeset dana. 

 

Antonia Frlan: Znamo za to, ali nisu još donesene niti jedna ni uredba ni pravilnik po 

Zakonu.  

 

Gojko Antica: Znam, nisu donesene i ne možeš početi ništa. 

 

Anita Jančić Lešić: Zakon je donesen krajem sedmog mjeseca, a sada na snazi je novi 

Zakon, ali su na snazi Pravilnici iz starog Zakona. 



 

Car Ivelja: Kako se točno zove Zakon? 

 

Anita Jančić Lešić: Zakon o pomorskom dobru. 

 

Antonia Frlan: I morskim lukama. 

 

Gojko Antica: Pravilnik o korištenju i održavanju pomorskog dobra, nešto u tom stilu. 

 

Antonia Frlan: Mi moramo donijeti  Odluku o redu na pomorskom dobru. 

 

Gojko Antica: I onda kada se taj Pravilnik donese onda će Općina moći riješiti deblo na 

pomorskom dobru i koncesiju na pomorskom dobru. 

 

Antonia Frlan: Možemo mi to sve i sad, Odluka o redu na pomorskom dobru odnosi se na 

pomorsko dobro u općoj upotrebi, to je sada bilo kroz Odluku o komunalnom redu isto smo 

imali pravo voditi računa i dužnost po Zakonu, samo će sada to prijeći u Odluku koja se 

zove drugačije, ali trebala bi biti obuhvatnija i Zakon je sada drugačiji, treba to sve 

prilagoditi i u dvadeset dana...  

 

Anita Jančić Lešić: Znači, mi moramo donijeti Pravilnik o pomorskom redu koji se odnosi 

na Općinu i naša dužnost je to napraviti do mjeseca studenog. Međutim, ne možemo jer je 

donesen Zakon, a nisu doneseni Pravilnici temeljem kojih bi se trebale raditi te odluke i sve 

općine će morati to napraviti pa ćemo tako i mi.  

 

Gojko Antica: Ali, ne može se dogoditi, ako se donese Pravilnik, ne može se dogoditi da 

tamo gdje je vez, da ne bude vez. 

 

Anita Jančić Lešić: A ne, to nema veze s tim. Pomorsko dobro je samo kopno, ne more.  

 

Antonia Frlan: Ne odlučujemo mi gdje su vezovi.  

 

Anita Jančić Lešić: To možemo raditi u suradnji s… 

 

Antonia Frlan: To su lučka područja. 

 

Gojko Antica: Mislim da se to sada mijenja, vidjeti ćemo, ajde, nema veze, samo sam 

napomenuo da se taj Pravilnik treba izraditi.  

 

Antonia Frlan: Znam, znam. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, jučer sam baš razgovarala o tim problemima s ravnateljom Lučke 

uprave baš o tim problemima u principu gdje god je vez to je luka, može biti luka za 

komunalne vezove, znači za barke, ali je isto luka. 

 

Gojko Antica: Mislim da je to sukob nadležnosti ako Općina i Županija na istom mjestu 

planiraju, imaju Pravilnik o gospodarenju pomorskom dobru. 

 

Antonia Frlan: Pa nema sukoba jer oni imaju na lučkom području, a mi na pomorskom dobru 

u općoj potrebi i jedan i drugi su građevinska. 



 

Anita Jančić Lešić: Znači, ono što je proglašenom lukom, luka Ubli. 

 

Gojko Antica: Ne, ne govorim za luku Ubli, za… 

 

Antonia Frlan: Evo u Zaklopaticu vam lučko područje od žala tamo do zadnje kuće s moje 

strane, a ovo ostalo nije, to je pomorsko dobro u općoj uporabi. 

 

Gojko Antica: Tko će upravljati s tim? 

 

Antonia Frlan: Upravljat će Općina, ako ostane u općoj upotrebi. Znači, nema sukoba 

nadležnosti, oni su na lučkom području, a mi smo… 

 

Gojko Antica: A lučko područje je samo onaj dio gdje je… 

 

Antonia Frlan: Uređena riva, od žala pa ovamo do Braina. 

 

Gojko Antica: Ja mislim da lučko, upravlja samo ono što je dala u koncesiju. 

 

Antonia Frlan: Sve, ne, lučko područje je sve. 

 

Anita Jančić Lešić: Ne, ima operativnu obalu, ima za iskrcavanje ribarskih brodica, ima 

komunalnih vezova, ima i nautičkih vezova. Oni samo nautički daju, a sada to je veliki 

posao, ali ne možemo sada znati jer moramo vidjeti primjenu novog Zakona. 

 

Antonia Frlan: Svakako znamo da to trebamo napraviti i napravit ćemo.  

 

Gojko Antica: Dobro. 

 

Anita Jančić Lešić: Bez brige. 

 

Gojko Antica: Htio sam da bude što kraća ova sjednica, ali nema veze, moram ovo reći, 

vozni red broda i katamarana, ukratko, prije kada je katamaran počeo voziti 2h i 45 minuta, a 

sada vozi 3h i 45 minuta, brod Lastovo je vozio u idealnim uvjetima 4h i 20 minuta, a sada 

vozi 5h i 30 minuta. Činjenica je da u ponedjeljak, danas sam malo brojao, bilo je preko 

dvadeset djece i da oni putuju u ponedjeljak i da svako dijete koje putuje u ponedjeljak 

ujutro katamaranom će morati reći profesoru, oprostite, ja dolazim s Lastova, katamaran 

kasni, nisam stigao na prvi sat. E sad imamo dvije mogućnosti, ili promijeniti katamaran što 

je jako teško jer nam neće dati ništa jer smo mi zadnja rupa na sviralu ili promijeniti vozni 

red. Mislim da treba promijeniti vozni red i da treba staviti katamaran u ponedjeljak u 

04:00h. Brod, imam tu isto neke prijedloge, ali to kada se bude radio novi vozni red, isto bi 

brod promijenio, njima to ništa ne znači, sada ljeti je ok, može se iz Splita ići u 6/6:30 

petkom jer je ljetni vozni red, a kada dođe zima pet sati i on onda meni mali pica zadnja tri 

sata jer hoće doći doma. Kada bi se brod stavio i u zimskom vozno redu 6/6:30 što nama 

ništa ne znači, djeci bi nešto značilo. 

 

Anita Jančić Lešić: Petkom? 

 

Carl Ivelja: Mislim da će lakše proći promijeniti katamaran nego vozni red. 

 



Rino Barbić: Da, tako je. 

 

Anita Jančić Lešić: Što, mijenjati vozni red? 

 

Antonia Frlan: 100% 

 

Marinela Kvinta Lešić: Vozni red nećeš promijeniti tek tako lako. 

 

Carl Ivelja: Zašto, gledaj, ti katamaran što su nama dali na Lastovu, najgori, njega mogu 

premjestiti na Brač gdje je mala destinacija i tako će kasniti u odnosu na prije 3-5 minuta o 

tome se radi, a na Lastovu treba stati u Vela luku, imaju više mogućnosti Bračani i tako 

dalje. 

 

Gojko Antica: Ja sam samo konstatira, sada ćemo vidjeti što ćemo dalje.  

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Carl Ivelja: Tu treba izvršiti pritisak na Jadroliniju. 

 

Rino Barbić: Tako je. 

 

Gojko Antica: Jelena mora doći i gotovo, jedino ona, ona može podnijeti. 

 

Carl Ivelja: Ma dobra je i Dubravka. 

 

Rino Barbić: Jelena ti neće doći sigurno. 

 

Gojko Antica: Zimi, zašto? 

 

Rino Barbić: Ne, zato što neće doći Acalinović. 

 

Gojko Antica: Tko neće? 

 

Rino Barbić: Kapetan. 

 

Gojko Antica: A tko je on? 

 

Anita Jančić Lešić: Zašto? 

 

Gojko Antica: A mislim, tko je on? 

 

Anita Jančić Lešić: Zašto neće doći? 

 

Rino Barbić: Zato što hoće voziti na Vis. 

 

Gojko Antica: Znači, ima, kako se kaže, podkoncesiju za Vis, dobro i još jedna stvar što se 

tiče voznog reda što me strašno smeta, da se vozni red brodova radi po najsporijem brodu, 

tako kada vozi brži brod, on opet mora čekati i ti si osuđen na čekanje, nema veze što je 

došao brod, kad dođe Korčula na uru, ovo ljeti u Vela luku, a ti moraš čekati dvije ure da bi 

išao na Lastovo. Vozni red se eksplicitno mora formirati po najbržem brodu, pa kad dođe 



sporiji, ćemo sporije, a kada dođe brži idemo brže. 

 

Rino Barbić: Ma tko će ti to mijenjati svako malo taj vozni red? 

 

Gojko Antica: A nije to svako malo. 

 

Rino Barbić: Ma kako ne, sada će voziti Jelena, zimi će voziti Jelena pa će doći neki drugi 

katamaran, neće ti to nitko raditi.  

 

Gojko Antica: Rino, ja sam zapisao ovdje... 

 

Carl Ivelja: Ali rekao je Gojko da se prilagodi najsporijem katamaranu. 

 

Anita Jančić Lešić: Najbržem. 

 

Rino Barbić: Ako Jelena vozi, Jelena dođe u Hvar, 15 minuta prije, oni čekaju 15 minuta. 

 

Gojko Antica: Pa treba po najbržem, a ne po najsporijem, ali dobro, o tome možemo 

raspravljati.  

 

Rino Barbić: Oni mogu otići, ali zašto ćemo mi svako malo mijenjati vozni red? Znači, ona 

može krenuti 15 minuta prije iz Hvara, oni bi trebali mijenjati vozni red, a kada ti dođe drugi 

katamaran opet ga mora mijenjati. 

 

Gojko Antica: Ne, onda kasniš, kao što inače kasniš. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Kasniš svakako. 

 

Gojko Antica: Dobro, tko je razumio, razumio je i ima još jedna stvar na ovo. 

 

Rino Barbić: Što ja nisam razumio? 

 

Gojko Antica: Mi smo jako eksplozivni, ali jako brzo odustajemo, pošaljemo jedan dopis, 

nitko nije odgovorio, sramimo se poslati drugi i kada vidimo da nema rješenja, brzo se 

naviknemo na loše jer nam je tako što se tiče toga, ali mora se tražiti i mora se pritiskati. 

Mislim, primijetio sam, zato što izvještavam za radio da na stranici Općine nemaju neke 

informacije koje bi meni bile dobre, pa ako se može, to sam već jednom rekao, malo brže 

ažurirate te stranice.  

 

Antonia Frlan: Koje informacije, na primjer? 

 

Gojko Antica: Pa što god što se događa, dobro, nebitno, tu sam  upao bezveze. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Vidiš da si u centru događaja, što će ti stranica? 

 

Gojko Antica: Još ima jedan problem koji se dogodio prije 2-3 dana, čovjeka je vozio Santor 

u Brnu i spasio mu je glavu. Ja sam pokušao objasniti nekim ljudima, neću sada nabrojati 

kojima, zašto jedan, prije je bila policija dežurna za prijevoz bolesnika, kada je neka hitnoća, 

kada nije vozio helikopter i kada je bilo loše vrijeme, sada je Park dežurni ista stvar, moljaka 

se, zivka se, oni idu ili neki privatnik. Zašto se ne može sklopiti sporazum s HZZO-om da ti 



ljudi koji voze te bolesnike, je li to Ivan Strež, Marijo Bačko da bar bude nagrađen za to 

vožnju kada već Park neće uzeti novac za gorivo i plovilo, pa taj čovjek kojeg zovu bilo 

kada, da mu se da neka nagrada i može se sklopiti ugovor s HZZO-om, mislim da bi se 

moglo kada to bilo na nekoj višoj razini, da se sklopi ugovor kada Park prirode, Policija ili 

privatnik odradi posao koji je trebao odraditi onaj brod koji je smješten u Dubrovniku, a 

znamo da nikad nama neće doći jer mu u ovom slučaju treba dvije ipo ure do Lastova. 

 

Carl Ivelja: Tri sata mu treba do Lastova. 

 

Gojko Antica: I dvije ipo ure nazad, to govorim o idealnim uvjetima, ma ja uvijek govorim o 

idealnim uvjetima. 

 

Carl Ivelja: Ali nije idealan uvjet, koja je brzina toga broda? 

 

Gojko Antica: Pa 25-30 milja, što? 

 

Carl Ivelja: 25-30 milja? To da je jezero, treba mu tri sata. 

 

Gojko Antica: Dobro, znači, šest sati, on nikad neće biti stacioniran na Lastovu, on je za 

Elafite i one bliže. 

 

Carl Ivelja: Pa to treba promijeniti. 

 

Gojko Antica: Ne može on bit na Lastovu.  

 

Carl Ivelja: Taj brod treba biti negdje na sredini županije ili mi moramo pripaziti… 

 

Gojko Antica: Ma Carlo nije problem brod, problem je brod prati kapetan, pomoćni mornar i 

doktor, to mi nećemo dobit, ali ne možemo tražiti kruha preko pogače, ali ako imamo tu par 

plovila, Park, Policija, ne znam tko, kojeg možeš nazvati da ti prebaci bolesnika, zašto ćeš 

raditi dodatne troškove. Za Ministarstvo je šest puta jeftinije, platiti jedan put mjesečno ili 

pet puta godišnje nekomu da to odradi umjesto njih, ovo je gore. 

 

Carl Ivelja: Taj brod koji je u Dubrovniku, napravljena je cijela fama oko tog broda. 

 

Gojko Antica: Ma neću ulaziti u to Carlo, ma nemoj ulaziti. 

 

Carl Ivelja: Čekaj, stani, jesam ja tebe slušao, hoćeš li me poslušati? 

 

Gojko Antica: Dobro. 

 

Carl Ivelja: Taj brod je stacioniran u Dubrovniku i taj brod nije poveo toga čovjeka neki dan, 

dakle, je li on izvršava svoju dužnost, funkciju za koju je stavljen? 

 

Gojko Antica: Ne. 

 

Carl Ivelja: To je krivo, nakaradno, taj brod treba stajati negdje po sredini, treba stajati u 

Pomeni na Mljetu i tako dalje. Cijela ta ideologija, cijelo to planiranje je nestručno, samo 

prikupljanje nekih glasova ili ne znam čega, zapošljavanje nekoga, sve je to tako, to je 

žalosno, taj brod nema šta raditi u Dubrovniku jer tko se god razboli u Dubrovniku njega će 



povest autom u bolnicu, a on treba biti na nekom otoku. 

 

 Anita Jančić Lešić: On je na Elafitima. 

 

Gojko Antica: Samo malo, ja se s tobom u potpunosti slažem, on se nalazi stacioniran u 

Pomeni, po tvojoj logici pretpostavljamo da je stacioniran u Pomeni, koga ćeš ti platiti da 

tamo čuči mjesec dana za jednu intervenciju.  

 

Carl Ivelja: Ali, to su planirali, to su neke glavonje iz struke rekli da treba voziti bolesnike s 

otoka u Dubrovnik, pa onda ih vozi, hoćeš li ti plaćati ovo ono, a zamisli koliko košta doći iz 

Dubrovnika na Lastovo, ima tu toga koliko hoćeš, mislim, postavljaš pitanja, on treba voziti, 

je li treba platiti doktora, gorivo, nebitno, on treba voziti. 

 

Anita Jančić Lešić: Kao doktor koji je trideset godina na otoku Lastovu, ima nekoliko razina 

hitnoće, razina hitnoće ugrožen život i ugroženo zdravlje kao posljedica ide helikopter, nama 

je svaki brod gnjavaža i prespor, helikopter alfa i omega, za pravo hitno stanje je samo 

helikopter, amen. Može se dogoditi da helikopter ne može doći u tom slučaju vrlo često ni 

gliser ne može doći. 

 

Carl Ivelja: Ja sam vozio po najgorem nevremenu, nije mogao doći helikopter ja sam vozio, 

više bolesnika iz Lastova. 

 

Anita Jančić Lešić: Više puta se to događalo i to su vrlo gadne i teške vožnje, vrlo je korisno, 

jako puno znači da je tu neki gliser koji to može napraviti. 

 

Carl Ivelja: Zato sam prije rekao da je to fama od programa. 

 

Gojko Antica: Dobro, pusti sada to. Idemo tražiti rješenje. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali Elafiti i bliži otoci, mali otoci nemaju mogućnost slijetanja 

helikoptera, njima je to hitna pomoć, ovaj brod njima služi umjesto helikoptera. Za pravu 

korist Lastovu taj brod je nama predaleko. 

 

Carl Ivelja: Dobro, trebao bi stajati na Lastovu taj brod, za nas bi trebao stajati na Lastovu. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, ali zašto bi ti za hitnog čovjeka zvao tri sata valjanja po brodu, kada 

možeš dobit da je za uru vremena u Splitu. 

 

Carl Ivelja: Slažem se. 

 

Anita Jančić Lešić: Tako da on nama može služiti jedino za… 

 

Antonia Frlan: Za slučajeve kada helikopter ne može doći. 

 

Gojko Antica: A  za ništa. 

 

 

Anita Jančić Lešić: Gledaj, onda ti gliser treba biti… po grubom vremenu ideš u Brnu i 

zoveš hitnu jer je lakše kopnom nego morem po gadnom vremenu, ima tu sada, to su gadne 

stvari. Po meni je gliser ponekad potreban kada helikopter odbije prijevoz jer on prihvaća 



prijevoz samo kada je ugroza života, a čovjek ne može, grubo mu je čekat do sutra, 

razumiješ, ali neće umrijeti, tada nama igra gliser.  

 

Carl Ivelja: Radi se o autobusu, cijelo ljeto nije vozio autobus Ubli-Lastovo, sada 

primjećujem da vozi, dođe trajekt u deset ipo, ljudi dođu, nemaju mogućnost, nego taxi ili 

žicanje prijevoza, telefoniranje i tako dalje. Uglavnom, tu nema koordinacije s tom firmom, 

radu što hoću, gazu nas, jednostavno nas gaze, primjećujem da nas gazu. 

 

Anita Jančić Lešić: Užasno su neprofesionalni. 

 

Carl Ivelja: Treba odraditi jedan razgovor s njima, dobro su plaćeni, dobra je zarada, neka 

izvole raditi. 

 

Gojko Antica: Neka platu penale ako nisu vozili, neka vratu novac. 

 

Carl Ivelja: Treba se razgovarati s njima, treba ih pritisnuti, treba napraviti zaključak da s tim 

ljudima treba razgovarati. Urediti tu situaciju jer to traje već dvije godine, koliko ja znam, 

znači, dvije godine. 

 

Marinela Kvinta Lešić: On vozi relaciju po noći u četiri ipo, Ubli-Pasadur zadnji čas, znači, 

on kad dođe na rivu već se skoro rampa diže, to neće ljudi čekati. Mislim to je sigurno. 

 

Gojko Antica: Pa ne možeš ni kartu kupiti. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ništa ne možeš, on zadnji sekund dođe i tako stalno vozi, ja ne znam 

je li mu to vozni red, ne vozim se pa ne vodim računa, ali kako često putujem sretnem ga, ja 

dođem na rivu on tek ide prema Pasaduru, pogledam na sat, uopće ne mogu vjerovati da će 

se vratiti do kad krene katamaran i tako cijelo ljeto. 

 

Gojko Antica: Ma on valjda moli Boga kad ide da nema nikoga. 

 

Marinela Kvinta Lešić: I nitko se ne vozi, on ide, ali nitko se ne vozi jer nitko neće poći 

zadnji čas.  

 

Anita Jančić Lešić: Zadnji čas i onda on reče i tako dolazim bez ikoga i to ti je zatvoreni 

krug, oni su užasni. 

 

Carl Ivelja: Imam još jedno pitanje za načelnicu, gdje smo došli u vezi zgrade, zvali su je 

policijska zgrada u Ublima, bivša vojna zgrada, stanovi, četiri stana, gdje smo tu došli u vezi 

povrata te zgrade Općini, je li? 

 

Marinela Kvinta Lešić: To je ono nasuprot vas. 

 

Antonia Frlan: Da, da, nasuprot vas. 

 

Anita Jančić Lešić: To je zgrada nasuprot, ona je u vlasništvu Republike Hrvatske, sada 

trebamo vidjeti na koji način će ta zgrada biti dana na korištenje mladim obiteljima, u tijeku 

su razgovori s Ministarstvom između ostalog i zato je donesena ova Odluka o sufinanciranju. 

 

Carl Ivelja: Kada je zadnji razgovor obavljen s njima? 



 

Antonia Frlan: Prije deset dana smo dobili zadnji dopis od njih. 

 

Anita Jančić Lešić: Da, u stalnom smo kontaktu s njima i ja ću uskoro ići opet gore kada 

dogovorim sastanak onda idemo opet gore, ali se u principu kontinuirano rješavaju 

administrativne stvari, znači, to je proces koji traje. 

 

Carl Ivelja: Dobro, koji je započet, to je bitnije, a sad to što traje, mi ćemo mu smanjiti rok 

trajanja. Još nešto, gdje smo s idejom doma za starije? 

 

Anita Jančić Lešić: To je isto u procesu. 

 

Carl Ivelja: Dokle smo došli, što se događa? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, čekamo darovanje, pripremamo projektnu dokumentaciju i ovaj 

sastanak što će biti u Zagrebu će biti isto tako sastanak s Ministarstvom socijalne skrbi oko 

ulaska u mrežu. Znači, to su sve pripremne radnje, vlasništvo, projektna dokumentacija da 

bude ulazak u mrežu socijalne skrbi, to znači da se financira od strane Ministarstva socijalne 

skrbi i kada to bude gotovo onda se može ići na financiranje samog projekta. Znači, to su sve 

pripremne radnje koje su vrlo nezgodne, vrlo obimne, opsežne i zahtjevne za pripremu tog 

projekta.  

 

Carl Ivelja: Dobro, vi još gurate ideju da to bude starački dom? 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, to se sada zove Centar za starije osobe, da.  

 

Carl Ivelja: Centar za starije osobe. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja bi radije da je centar za mlađe osobe. 

 

Anita Jančić Lešić: I to ćemo. 

 

Carl Ivelja: Nažalost, mi smo stara populacija. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ja nisam baš za ti centar za starije osobe pa neću uopće govoriti. 

 

Gojko Antica: Dobro, je li ima netko još nešto? 

 

Carl Ivelja: Još jedno pitanje, bio sam pitao u vezi Doma mladih, inicijativa je bila nekih 

roditelja u vezi korištenja Doma mladih u zimskim mjesecima kada se ne može biti vani, 

kada je kiša i grubo vrijeme. 

 

Anita Jančić Lešić: I bili smo rekli da ćemo poći pogledat. 

 

Carl Ivelja: Trebalo bi poći pogledat, ja bi volio poći pogledati taj prostor, je li ja mogu 

dobiti ključ ili da netko ide sa mnom? 

 

Anita Jančić Lešić: Može, idemo idemo zajedno pogledati. 

 

Carl Ivelja: Može. 



 

Anita Jančić Lešić: Kada budeš imao vremena zazovi, pa ako ja stignem, pa ćemo se 

dogovoriti jedan dan, pa ćemo poći pogledati. 

 

Gojko Antica: A u koga su ključevi? 

 

Anita Jančić Lešić: Tko god hoće doći pogledati neka pogleda da vidi kako je. Znači, iz 

vanka je uređeno, iznutra je očišćeno, nema struje, nema vode. 

 

Carl Ivelja: Nema struje, nema vode unutra? 

 

Anita Jančić Lešić: Nije razvučeno. 

 

Gojko Antica: Je li ima priključak? 

 

Anita Jančić Lešić: Ima priključak struje, ali nema cijevi, znači očišćeno je sve do zida. 

 

Carl Ivelja: Čekaj je li izgrađeno unutra neko kupatilo? 

 

Antonia Frlan: Ima neki wc. 

 

Anita Jančić Lešić: Izvanka je. 

 

Gojko Antica: Treba ići vidjeti pa ćeš sve vidjeti. 

 

Carl Ivelja: Dobro, poći ćemo vidjeti, što prije to bolje. 

 

Anita Jančić Lešić: Poći ćemo vidjeti, ja ono što sam predložila roditeljima, mi imamo jednu 

prostoriju, bivša Hvidra.  

 

Rino Barbić: A  to je kod Ante Blaćanina. 

 

Marinela Kvinta Lešić: To je ono gdje su nekada bili izbori. 

 

Carl Ivelja: Tu isto nema vode, nema... 

 

Antonia Frlan: Da. 

 

Anita Jančić Lešić: Struje ima. 

 

Carl Ivelja: Struje ima, ali nema vode i mislim da je mali prostor za ovo što su oni htjeli, 

planirali. 

 

Rino Barbić: Mali je prostor to. 

 

Antonia Frlan: Mala je to prostorija. 

 

Anita Jančić Lešić: Dom mladih, recimo ga tako je idealan za teretanu, to su velike 

prostorije, gdje se može onaj neki sport koji se radi unutar dvorane, za dječju igraonicu i 

tako dalje, idealan je za takve stvari, u prizemlju ima nekoliko velikih zgrada, ali to je isto 



jedna velika investicija.  

 

Carl Ivelja: Gdje su sobe? 

 

Anita Jančić Lešić: Gore su sobe, treba vidjeti, dole su velike prostorije, ogromne prostorije.  

 

Carl Ivelja: Dobro, idemo to vidjeti. Mislim zimi to stoji bezveze, zjapi prazno. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali za korištenje treba velika investicija, za dovesti u funkciju.  

 

Carl Ivelja: Ako se radi samo o nužniku, a struje ima, ne treba ni grijanje. 

 

Gojko Antica: Carlo treba poći vidjeti i nema dalje.  

 

Carlo Ivelja: Trebamo poći vidjeti.  

 

 

Predsjednik Gojko Antica zaključuje sjednicu u 21:10 sati. 
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